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Elnöki beszámoló - 2024. 02. 27. ELTE TTK Hallgatói Önkormányzat

Időrendi bontás

Dátum Esemény
2024. 02. 05. ELTE HÖK Küldöttgyűlési levélszavazás
2024. 01. 31. TTK Dékáni Tanács
2024. 01. 31. TTK Kari Tanács
2024. 01. 31. ELTE HÖK Elnökségi
2024. 02. 07. TTK Kari Tanács levélszavazás
2024. 02. 12. ELTE Szenátus
2024. 02. 13. ELTE HÖK Alapszabály workshop
2024. 02. 14. ELTE HÖK Elnökség
2024. 02. 15. TTK Dékánválasztó bizottság egyeztetés
2024. 02. 15. TTK HÖK Választmány
2024. 02. 16-17. HÖOK Természettudományos Hallgatók Szövetsége találkozó
2024. 02. 19. TTK HÖK Alapszabályozó munkacsoport
2024. 02. 20. ELTE HÖK Alapszabály workshop
2024. 02. 21. ELTE HÖK Elnökség
2024. 02. 23. HÖOK Választmány
2024. 02. 24. HÖOK Közgyűlés

Ezeken felül több alkalommal egyeztettem a Kar vezetésével, az ELTE HÖK és más részönkor-
mányzatok elnökeivel, TTK Hallgatói Önkormányzat tisztségviselőivel, képviselőivel, és más, az
érdekképviseletben aktív szerepet betöltő hallgatókkal, valamint a HÖOK elnökségi tagjaival.
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Elnöki beszámoló - 2024. 02. 27. ELTE TTK Hallgatói Önkormányzat

1. ELTE HÖK
A szorgalmi időszak kezdetével újból rendszeresen ülésezik az ELTE HÖK Elnöksége. A témák
többek között szolgáltatás fejlesztés, a HÖOK eseményei és az ELTE HÖK elnökségi tagjainak
és tisztségviselőinek ösztöndíjai voltak, valamint bemutatkozott Hegedűs Dávid, jelenlegi TTK
HÖK Ellenőrző bizottsági elnök, aki dr. Krasz Péter lemondását követően meg tervezi pályázni
az EHÖK Ellenőrző Bizottság elnöki tisztségét. A Küldöttgyűlés levélszavazáson elfogadta
a PPK HÖK és a TTK HÖK alapszabály módosítását. Az ELTE HÖK a félév kezdetével
elindította Alapszabályozó workshopját, mely célja egy olyan alapszabály megteremtése, mely
átlátható és egyértelmű. A workshopokon a TTK HÖK-öt is komolyan érintő kérdések kerülnek
elő, így minden ülést megelőző napon a TTK Alapszabályozó munkacsoporttal egyeztetünk a
felterjesztésekkel kapcsolatban.

2. Egyetemi és Kari testületek
Az utóbbi időszakban a Dékáni Tanács, a Kari Tanács és a Szenátus egyszer ülésezett, emellett
egy Kari Tanácsi levélszavazás volt, melyen a TTK HÖK alapszabályát véleményezte. A dé-
kánválasztó bizottsággal folyamatosan kapcsolatot tartunk a választás lebonyolítása érdekében.
Lezárult a Dékán választás jelöltállítási időszaka. Egy pályázat érkezett be a minisztériumhoz,
Dr. Kacskovics Imre, az ELTE TTK jelenlegi dékánjának pályázata. A pályázatot bemutató,
Kari Tanács, Professzori Tanács és Választmány együttes ülésén, március 8-án kerül megren-
dezésre, melyre a Kar minden polgára meghívott.

3. HÖOK
Az elmúlt időszakban több HÖOK esemény is volt, melyből legfontosabb számunkra a Ter-
mészettudományos Hallgatók Szövetségének találkozója. A Szövetséget 2019-ben alapította az
ország hat természettudományos karán tevékenykedő Hallgatói Önkormányzat. A covid alatt
a kapcsolat ezek között az Önkormányzatok között fellazult, a THSZ nem ülésezett. A talál-
kozó elsődleges célja a kapcsolatok újraépítése és stratégia alkotás, mely mentén a Szövetség
megkezdheti munkáját. Az ülésnek az ELTE TTK adott otthont, az ülés elején vendégünk
volt Kacskovics Imre dékán úr is. Önkormányzatunkat négyen képviseltük, velem együtt Kása-
Götz Kata Hanga, Gombás András és Kurucz Tamás Márk Három fő irányvonalat jelöltünk ki,
melyek köré munkacsoportokat szervezünk. Ezek az irányvonalak a Piacképes diploma, Termé-
szettudományos tanárképzés, valamint az egyetemek közötti rekrutáció. A THSZ választmánya
az ülés végén megválaszott ügyvivőjének. Mindemellett volt a HÖOK-nak volt egy Választmá-
nya és Közgyűlése, melyeken részt vettem.

Az utóbbi két hétben – mivel még nem fixálódott az időbeosztásom a félévre – hivatalosan még
nem jelöltem ki a fogadóórám időpontját, de rendszeresen megtalálható voltam az irodában.
Delegáltságaimnak eleget tettem, feladataimat legjobb tudásom szerint elláttam. Az ülések
tematikáját beszámolómban nem részleteztem, de kérésre a Küldöttgyűlés előtt ismertetem.
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Elnöki beszámoló - 2024. 02. 27. ELTE TTK Hallgatói Önkormányzat

A soron következő Küldöttgyűlésre késve érkezem, mivel az ELTE HÖK Alapszabály work-
shopján képviselem az Önkormányzatunkat, így kérem, hogy a beszámolómmal kapcsolatos
kérdéseket lehetőség szerint előzetesen küldjék meg, melyekre adott válaszomat, ha addig nem
érek vissza, elnökhelyettes asszony fog ismertetni. A Küldöttgyűlést megelőzően személyesen
kérdésre kedden 4 és 5 óra között tudok válaszolni az Északi hallgatói irodában.

Budapest, 2024. 02. 24.

Mig András
Elnök

ELTE TTK HÖK
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TTK HÖK Elnökhelyettes - Beszámoló

Kása-Götz Kata Hanga

2024.02.27.
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1. Időrendi bontás

2024. 01. 16. Rendes küldöttgyűlés

2024. 02. 17. Természettudományos Hallgatók Szakmai Szövetségi (THSZ) ülése

2024. 02. 19. Alapszabály revíziós munkacsoport ülés

2. Szöveges beszámoló

2.1. Természettudományos Hallgatók Szövetsége
Az előző küldöttgyűlés óta a THSZ ülésének szervezésével telt főként az idő, aminek idén az ELTE adott
otthont. Ez le is zajlott február 17-én szombaton Mig András elnök úr moderálásával. Természetesen
ezen én is aktívan részt vettem. Az ülésen és az ezt megelőző szakmai beszélgetésen egymás egyetemeinek
és részönkormányzatainak megismerésén volt a hangsúly, emellett olyan témákkal készültünk, melyek
mentén elindulhat a közös munka. Témák között szerepet kapott a tanárképzés, hallgatói önkormányzati
felépítés, ipari partnerek bevonása az oktatásba, különböző oktatásfejlesztéssel kapcsolatos témakörök,
például mikrotanúsítványok és szakmai gyakorlatok. Legközelebb március 2-án, online kerül sor a THSz
válaszmányának ülésére.

2.2. AIESEC
Eközben folyamatosan egyeztetek az AIESEC nemzetközi diákszervezettel, akik szeretnék magukat az
ELTE TTK-n is promotálni. Az AIESEC egy fiatalok által vezetett non-profit szervezet, ami diákszerve-
zetként működik az ország 5 egyetemén. Fő fókuszuk a fiatalság vezetői készségeinek fejlesztése, például
partnercégekkel való együttműködésen, események szervezésén és külföldi gyakornokok segítésén keresz-
tül. Kitelepülésükre terv szerint február 27-én és 28-án kerül majd sor, a Gömb aula feletti galériás részen
a Q-pont melletti területen standolnak majd délutánonként. Ha minden igaz promóciós termékekkel is
készülnek majd, illetve sok mindent megtudhattok a szervezetről, ha meglátogatjátok a standjukat. Ezen
a linken tudtok róluk tájékozódni, ha nem lenne alkalmatok velük találkozni: https://aiesec.hu/hu/.

2.3. Alapszabály revíziós munkacsoport

A február 19-i Alapszabály revíziós munkacsoporti ülésen az EHÖK új Alapszabályának tervezetének
véleményezése volt napirenden. Az első 6 fejezet került véleményezésre, ami alapján Mig András elnök úr
és Gombás András, mint a TTK-s munkacsoport tagja képviselni tudják az önkormányzatot az EHÖK
Alapszabályozó workshopjain, amit keddenként tartanak.

2.4. Egyebek
A küldöttgyűlés óta folyamatosan tartom a kapcsolatot és szükség szerint egyeztetek a tisztségviselőkkel.
Emellett folyamatban van egy tisztségviselőknek szervezett csapatépítő program március végére.

A tisztségemmel és egy választmányi ülést leszámítva a delegáltságaimmal járó kötelezettségeimnek
eleget tettem, minden fogadóórámat megtartottam. Ha bármilyen kérdésed, észrevételed felmerül a tiszt-
ségemmel vagy a beszámolómmal kapcsolatban keress bizalommal az alább megjelölt e-mail címen!

Kása-Götz Kata Hanga
elnokhelyettes@ttkhok.elte.hu

Budapest
2024. február 23.
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Titkári beszámoló 

Az ELTE TTK HÖK Rendes Küldöttgyűlésre 

2024.01.16. – 2024.02.27. 

 

 

Időrendi bontás: 

• 2024.02.15.: Választmány (jegyzőkönyvvezetés) 

 

Szöveges kifejtés: 

Belépőkártyák: 

 A belépőkártyák terén történt előre lépés. Névlegesen, hogy a közeljövőben a beléptető 

rendszer javítása miatt nem lesz lehetőségünk új kártyákat igényelni. Jó hír viszont, hogy 

Székelyhidi Lászlóval (Lágymányosi Üzemeltetési Igazgatóság műszaki üzemeltetési 

menedzsere) egyeztetve arra az ideiglenes megoldásra jutottunk, hogy a portán lesz egy lista, 

hogy mely embereknek kellen kártyával rendelkeznie. Ezen lista alapján a portások majd zárás 

után is be fogják engedni a tisztségviselőket. 

 

Egyéb: 

 A delegáltak listája frissítve lett a megfelelő szerveknél és a honlapon is. A Teams felület 

esetében nem történt előre lépés. 



 A 2024.01.16-ai Küldöttgyűlésen a jegyzőkönyv vezetését nem tudtam ellátni, ezúton is 

szeretném megköszönni Kiss Bence munkáját, aki elvállalta helyettem. 

 Az utóbbi időben több  hallgató is megkeresett közéleti igazolás ügyében Erasmus 

pályázatukhoz, számukra ezen igazolások kiállítása megtörtént. 

 

Tisztségemmel járó feladataimat elláttam, a hozzám érkező e-mailekre válaszoltam. A 

fogadóóráimat megtartottam. 

Köszönöm, hogy elolvastad a beszámolómat. Amennyiben kérdésed vagy észrevételed lenne, 

keress bátran! 

 

Budapest, 2024.02.24.  
Magassy Ádám Gergely 

Titkár 
ELTE TTK HÖK 

titkar@ttkhok.elte 

mailto:titkar@ttkhok.elte


 

 

 

  

Nováki Lóránt 

Gazdasági referens 

ELTE TTK HÖK 

gazdasagi@ttkhok.elte.hu 

 

Küldöttgyűlési Beszámoló 

Gazdasági referens  
2024. 02. 27-i Küldöttgyűlésre  

Időrendi bontás 

• 2024.01.31. – Kari Tanács ülés 

• 2024.02.02 – Leltár papírok újbóli leadása 

• 2024.02.13. – Irodaszer Beszerzés 

• 2024.02.23 – Gazdasági bizottsági ülés 

• 2024.02.24. – A 2023-as éves gazdasági beszámoló elkészítése 

Szöveges beszámoló 

Leltár papírok újbóli leadása 

Szeptember környékén sor került a leltár ellenőrzésére, ekkor ez rendben megvalósult, majd a megfelelő 

dokumentumokat elkészítve, ezeket összegyűjtve feladtam a postán. Úgy tűnik, hogy valahogy közben 

elkallódhattak, mert sem az EHÖK, sem a Számviteli osztály nem kapta meg ezeket. Ebből kifolyólag,  

megírtam őket újból és ezúttal személyesen vittem el az EHÖK irodába. Tudtommal azóta akadály nélkül 

halad a dokumentálás. 

Irodaszer Beszerzés  

Sor került a kar irodaszer beszerzésére is, mely során főleg papírral lettünk gazdagabbak, de szereztünk be 

például celluxot, genothermet, füzetet, tollat és ragasztót is. A beszerzési lista összeállításában szeretném 

megköszönni Mig Andrásnak és Magassy Ádám Gergelynek a segítségét. 

Gazdasági bizottsági ülés 

Az ülésen technikai információk hangoztak el a beszerzések és eszközkezelések szempontjából. Amit 

mindenképpen érdemes megosztanom az az, hogy a 200 000 forintot meghaladó rendezvények esetében 

kötelesek vagyunk az ELTE Szolgáltató Kft. szolgáltatásait igénybe venni. 

Az éves gazdasági beszámoló elkészítése 

Elkészítettem Önkormányzatunk éves gazdasági beszámolóját. A dokumentumnak meg találhatónak kell 

lennie a jelen Küldöttgyűlésre kiadott anyagok között. 

Egyebek 

Bár előző évben is tervben volt, végre most már elindult az akadálymentesített játékok beszerzése. Ezen felül 

révén, hogy a társasjáték est sikeresnek bizonyult, belefogtunk a HÖK társasjáték készleteinek növelésébe. 

Fogadóóráimat megtartottam, kötelezettségeimnek eleget tettem. 

Köszönöm, hogy elolvastad a beszámolóm.  

Bármilyen kérdés esetén bátran keressetek,  

Kelt: Pilisborosjenő, 2024.02.24. 



KÜLDÖTTGYŰLÉSI BESZÁMOLÓ

Tanulmányi referens
2023. 01. 17. - 2024. 02. 27.

IDŐRENDI BONTÁS

• 2024. 01. 23. EHÖK Tanulmányi Bizottság

• 2024. 01. 24. Kémiai Intézeti Tanács

• 2023. 01. 24. Kémia Szakterületi csoport gyűlés

• 2023. 01. 31. Kari Tanács

• 2023. 02. 06. Konzultáció a Dékáni Titkárságon a TTK HÖK által a Kari Tanács
elé terjesztendő alapszabálymódosításáról

• 2024. 02. 13. Fogadóóra (10:00-11:00)

• 2024. 02. 13. EHÖK Alapszabály Műhely

• 2024. 02. 13. Tanulmányi és Oktatási Bizottság konzultáció a méltányossági kér-
vények elbírálásáról

• 2024. 02. 16-17. HÖOK Természettudományos Hallgatók Szövetsége ülés

• 2024. 02. 19. TTKHÖK Alapszabály Munkacsoport

• 2024. 02. 20. EHÖK Alapszabály Műhely

• 2024. 02. 21. Fogadóóra (11:00-12:30)

• 2024. 02. 22. EHÖK Tanulmányi Bizottság

• 2024. 02. 24. HÖOK Közgyűlés*

• 2024. 02. 26. TTKHÖK Alapszabály Munkacsoport*

• 2024. 02. 27. EHÖK Alapszabály Műhely*

A *-al jelölt programok jelen beszámoló leadása után, de a jelölt időszakban kerülnek
megtartásra, azokról a Küldöttgyűlésen szóban tudok részletes tájékoztatást nyújtani.
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TANULMÁNYI ÉS OKTATÁSI ÜGYEK

A jelölt időszakban felmerült egy-egy hallgatói kérdést önállóan megválaszoltam, indokolt
esetben a hallgatókat elirányítottam a megfelelő személyhez, akivel az ügyüket intézni
tudják.

Felmerült egy probléma a Budapesti Corvinus Egyetemmel közös biztosítási és pénzügyi
matematika mesterszakon, ahol a nyelvi követelmény legalább 2 kredit értékű szakos
tárgy angol nyelvű elvégzése, de nem került meghirdetésre szakos tárgy angol nyelven az
ELTE részéről, ezt a problémát jeleztem a Tanulmányi Hivatal vezetőjének és az oktatási
dékánhelyettesnek, megoldás alatt van.

Egy másik hallgatói ügy során pedig arra derült fény, hogy a szabadon választott tárgyak
kreditelismerésében változás történt az Oktatási és Képzési Tanácson és a kari Tanul-
mányi Hivatal ezek gyakorlati alkalmazásával kapcsolatban még nem kapott egyértelmű
utasítást. Ebben az ügyben együttműködök Váradi Luca EHÖK tanulmányi alelnök-
kel, akihez a hallgatói megkeresés érkezett, illetve a Tanulmányi Hivatal vezetőjével, aki
tájékoztatni fog bennünket a fejleményekről.

A méltányossági kérvények bírálatát az oktatási dékánhelyettes a Tanulmányi és Oktatási
Bizottság egy hallgatói delegált bevonásával végzi. Február 14-én a bíráláson tisztségem-
ből adódóan hallgatói delegáltként részt vettem, a kérelmeket elbíráltuk. Utólag felmerült
egy téves bírálás, ahol a Tanulmányi Hivatal a hallgató előrehaladási százalékát rosszul
tüntette fel, ezt a kérvényt másnap javítottuk és a Tanulmányi Hivatal a továbbiakban
programozott lekérdezéssel fogja előállítani a szükséges adatokat a manuális keresés he-
lyett, hogy az ilyen véletlen hibákat kiszűrjük.

KARI TANÁCS

A január 31-i ülésen támogatásra került 2 egyetemi tanári pályázat (Bodor Andrea és
Mihucz Viktor) a Kémiai Intézethez, 1 egyetemi tanári pályázat (Kis Tamás) a Mate-
matika Intézethez. A Fizikai és Csillagászati Intézethez kiírt adjunktusi pályázatra 30
pályázatt érkezett, ezeket a Kari Tanács az intézet és a Minőségbiztosítási és Stratégi-
ai Bizottság véleményével egybehangzóan véleményezte, 7 pályázat került támogatásra.
A véleményezés során elhangzott, hogy a külföldről érkező pályázóknak a hazaiknál lé-
nyegesen magasabb fizetést ajánlanának, ezt pályázati forrásokból és oktatók nyugdíjba
vonulása miatt adódó várható bértömegbeni mozgástérből fedeznék. Ez feltehetően az
Egyetem nemzetközi rangsorban elfoglalt helyének javítását szolgálja. Tiszteletbeli tanári
cím adományozásáról döntött a tanács Szócska Miklós számára. A mikrobiológus szak-
irányú továbbképzés önköltségének 295.000 Ft/félév összegről 375.000 Ft/félév összegre
történő emeléséről is döntés született. Adatelemző matematikus és gépi tanulás szakem-
ber szakirányú továbbképzési szak tantervi hálójában két kötelező tárgy összevonásával
egy új, hiánypótló tárgy beépítéséről szóló előterjesztés támogatásra került. A kémiata-
nár osztatlan tanári szak tantervi hálójába pedig két nemrégiben létrehozott tárgyat a
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tanács beemelt a kötelezően választható tárgyak listájába.

Az ülést követő egy héten belül a Kari Tanács levélszavazással jóváhagyta a TTK HÖK
Alapszabály módosítását.

EHÖK TANULMÁNYI BIZOTTSÁG

A bizottság januári ülésén előkészítésre került az OHV kérdéssorának felülvizsgálata. Fel-
merült a kitöltésért járó 8 rangsorpont eltörlésének lehetősége, de ennek előterjesztéséről
egyelőre döntés a bizottság részéről nem született. A bizottság megszavazta, hogy Váradi
Luca tanulmányi alelnök a következő ülésre elkészítse a javaslatokat a Minőségügyi Iroda
számára az elhangzottak, illetve a már korábban összeírt ötletek felhasználásával. Az
így összeállított tervezetet a februári ülésen a bizottság véleményezte, mely során számos
észrevételt tettem. A kész javaslatcsomagról pedig majd levélszavazásban fog dönteni. A
javaslatainkról részletes tájékoztatást a dokumentum elkészülte után nyújtok, de kérdés
esetén a munkafolyamat jelenlegi állásáról is részletesebben tájékoztatom a Küldöttgyű-
lést.

ALAPSZABÁLY

A TTK HÖK legutóbbi Küldöttgyűlésén elfogadásra került, a TTK HÖK Alapszabályát
érintő módosítási javaslat a TTK Kari Tanácsa felé jóváhagyásra előterjesztése során a
Dékáni Titkárságon tartott konzultáción részt vettem, segítettem az elnök és az elnökhe-
lyettes munkáját a módosítási javaslat formai előkészítésében és a kar vezetése részéről
felmerült kérdések, javaslatok megválaszolásában. A módosító javaslatot így a dékán tá-
mogatólag terjesztette elő a Kari Tanács számára levélszavazás formájában, majd került
felterjesztésre a Szenátus felé, ahol szintén elfogadásra került, és február 12-től hatályba
lépett.

A kari alapszabály munkacsoport munkája azonban mindezekkel nem ért véget, mivel
az EHÖK Alapszabály Műhélyt hozott létre a tavaszi félévre heti egy üléssel, ahol a
kar képviseletét az elnök és jómagam látjuk el, a kari munkacsoport előzetes vélemé-
nyezése alapján, melynek szintén tagja maradtam. A műhely fő feladatainak az EHÖK
Alapszabály rövidítése, átláthatóbbá tétele és összességében a hallgatói önkormányzat
működésének jogszerűsítése, az esetleges önellentmondások feloldása lettek kitűzve. A
műhely munkáját a HÖOK ügyvédje, Pintér Mihály szakértő segíti mindezekben. A
műhely munkamenete, hogy a 2022-ben hasonló kezdeményezéssel összeállított, de végül
nem befejezett tervezetet veszi alapul. Nem a jelenlegi alapszabály egyes pontokon tör-
ténő módosításáról van tehát szó, hanem az alapszabály teljes újraírásáról. A műhelyen
az egyes karokat két-két kari delegált képviseli, karonként egy szavazati joggal. A műhely
döntéseit az eredeti javaslat szerint egyszerű többséggel hozta volna, de sikerült elérnünk,
hogy ezt kétharmados minősített többségre emeljük, mely összhangban van azzal, hogy
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az EHÖK Küldöttgyűlésén is kétharmados támogatás szükséges az alapszabályt érintő
módosítási javaslatok elfogadásához. A 2022-es javaslat az EHÖK és közvetlen, illetve
közvetett módon a TTK HÖK működési keretrendszerét is átfogóan megváltoztatná. A
konkrét javaslatokat, mivel a műhely munkája még nem ért véget, jelen beszámolómban
nem részletezem, de kérdés esetén szívesen tájékoztatást adok a TTK HÖK Küldöttgyű-
lésének.

TERMÉSZETTUDOMÁNYOS HALLGATÓK SZÖVETSÉGE

A HÖOK szakmai szervezetek számára Budapesten tartott két napos találkozón a TTK
HÖK képviseletében a Természettudományos Hallgatók Szövetségének ülésén és a plenáris
üléseken az elnök és elnökhelyettes mellett részt vettem, ahol a résztvevő egyetemek
képviselőivel megismerkedtünk és számos hallgatókat és egyetemi oktatást érintő kérdést
átbeszéltünk. A szövetség ügyvivőjét megválaszottuk és munkacsoportok kialakításáról
döntöttünk, a következő megbeszélés időpontját március elejére jelöltük ki.

MENTORRENDSZER

A mentorkisokos tanulmányi fejezetét a megadott időre elkészítettem, a mentorkisokos
végleges verziójában áttekintettem. A kész dokumentum véleményezése során Kurucz
Tamástól kaptam a tanulmányi fejezethez többek között a tanárképzéssel kapcsolatosan
leírtakhoz módosítási javaslatokat, melyeket ezúton is köszönök. Egyeztettem a mentor-
koordinátorral a tanulmányi előadások lehetséges időpontjairól és felépítéséről.

FOGADÓÓRÁK

A fogadóóráimat a jelölt időszakban hiánytalanul megtartottam, sőt a hallgatói irodát a
jelöltnél tovább is nyitva tartottam napközben, amikor más nem tartózkodott volna ott.

Mindennapi teendőimet elvégeztem, a tisztségviselői levelezőfiókra érkező üzenetekre vá-
laszoltam, delegáltságaimmal járó kötelességeimnek eleget tettem.

Köszönöm, hogy elolvastad a beszámolómat, felmerülő kérdéseiddel keress bátran.

Budapest, 2024. február 23.

Gombás András
Tanulmányi referens
ELTE TTK HÖK
tanulmanyi@ttkhok.elte.hu
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Beszámoló 

Tudományos referens 

2024. február 27-i Küldöttgyűlésre 

2024. január 16. – 2024. február 24. 

Időrendi bontás: 

2024. 02. 20. InterNyúz interjú 

Szöveges beszámoló: 

A rendszeres tudományos ösztöndíj pályázati időszaka 2024. február 5-13-ig volt, 

ezalatt hirdettem a pályázati lehetőséget az ELTE TTK Tudományos Programok Facebook-

oldalon. Mind az ösztöndíjjal kapcsolatban, mind a TDK-ról érkeztek hozzám kérdések e-

mailben, melyekre legjobb tudásom szerint válaszoltam.  

Szász Boglárka főszerkesztőnek interjút adtam Horváth Laura korábbi tudományos 

referenssel az InterNyúz sorozat legújabb epizódjában a kari tudományos lehetőségekről 

(TDK, tudományos ösztöndíjak, kutatási lehetőségek, tudományos programok). 

Köszönöm szépen, hogy elolvastad a beszámolómat, ha kérdésed van, keress bizalommal a 

tudbiz@ttkhok.elte.hu e-mail címen! 

Budapest, 2024. február 24.  

Oelberg-Pánczél Emese 

Tudományos referens 

ELTE TTK HÖK 

mailto:tudbiz@ttkhok.elte.hu


 
 
 

Kommunikációs referens 
Beszámoló 

 
az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlésének 

 
2024.01.17 - 2024.02.24. 

 
 
 
 
 
Időrendi bontás: 
 
2024.02.09 – 02.11. ICE 2024 
2024.02.15.  Második Mentorbevonó 
2024.02.15.  Board Game Night 
2024.02.19.  BGGyK x TÓK x TTK Farsang megbeszélés 
2024.02.23.  Ellenőrző Biztottság fotózás 
 
 
Szöveges beszámoló: 
 
Események 
Az időrendi bontásban feltűntetett események kommunikációs előkészületeiben (szövegezés, 
grafikai megjelenés) és/vagy népszerűsítésében vettem részt az elmúlt időszakban. Ezeken 
kívül február 23-án Glück Krisztina segítségével lezajlott a személyi változások miatt 
szükséges Ellenőrző Bizottság fotózása. 
 
Farsang 
Az idei farsangi mulatságot a Bárczi Gusztáv Gyógypedagógiai Karral és a Tanító- és 
Óvóképző Karral közösen szervezzük. A munka gördülékenyen halad, mindenben nagy az 
egyetértés. 
 



Megbeszélések 
Az elmúlt időszakban több tisztségviselővel is egyeztettem: Pádár Kittivel, Troják Arnolddal, 
Mészáros Dorottyával, Hegedűs Dáviddal, valamint Kása-Götz Katával és Mig Andrissal is. 
Elsősorban a közelgő eseményekről, az ösztöndíjakról és azok határidejéről, illetve egyéb 
operatív jellegű, az Önkormányzatot érintő problémáról egyeztettünk. 
 
Facebook és Instagram 
Az Önkormányzat közösségi média felületein minden fontos, a hallgatókat érintő esemény és 
lehetőség megjelent. 
 
Egyebek 
Az összes beérkezett e-mailt és üzenetet elolvastam, valamint megválaszoltam azokat legjobb 
tudásom szerint. Az összes fogadóórámat megtartottam. Az online platformok frissítése 
rendszeresen megtörtént és minden fontos információ megjelent rajtuk. A hirdető felületeket is 
naprakészen tartottam. 
 
 
Zárszó 
Köszönöm, hogy elolvastad a beszámolómat! Ha bármiféle kérdésed, észrevételed, vagy 
megjegyzésed lenne, kérlek ne habozz felkeresni a lenti elérhetőségek bármelyikén! 
 
 
 
 
Horváth Orsolya Melinda 
Kommunikációs referens 
kommunikacio@ttkhok.elte.hu 
+30 30 213 1739 

 
Székesfehérvár, 2024.02.24. 
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Beszámoló 
Rendezvényszervező referens  

Pádár Kitti  

  

  

 

Időrendi bontás:  

• 2024. január 16. Rendes Küldöttgyűlés 

• 2024. január 25. Helyszínbejárás 

• 2024. január 31. Kari Tanács 

• 2024. február 6. ELTE BGGyK-TÓK-TTK Farsang megbeszélés 

• 2024. február 8. ELTE Szülői Fórum 

• 2024. február 9-11. ICE 

• 2024. február 12. ELTE BGGyK-TÓK-TTK Farsang megbeszélés 

• 2024. február 19. ELTE BGGyK-TÓK-TTK Farsang megbeszélés 
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Szöveges beszámoló:  

1. Helyszínbejárás 

Január 25-én lehetőségem adódott megtekinteni egy esetleges rendezvényhelyszínt Szigeti 

Balázs ajánlásával. A hely a Borároson található és kb. 130 fős befogadóképessége van. 

Brückner Dániel, rendezvényszervező nyitott különböző kari programok szervezésére a 

helyen és szívesen áll a rendelkezésünkre, így március folyamán még szeretnék vele 

egyeztetni.  

 

2. ELTE BGGyK-TÓK-TTK Farsang megbeszélések 

Február 29-én kerül megszervezésre a BGGyK-val és a TÓK-kal közös együttműködésben 

egy farsangi tematikájú esemény a hallgatók számára, melynek helyszínéül a KCsSK 

szolgál. A rendezvény szervezése több közös egyeztetés alapján zajlott, ahogy az az 

időrendi bontásban is fel van tüntetve (a rövidebb megbeszélések időrendi bontásba való 

feltüntetését nem éreztem szükségesnek). A hallgatóknak lehetőségük van elővételben 

jegyváltásra, de helyszíni jegyértékesítés is biztosítva lesz számukra. Az este folyamán 

jelmezversenyre és kötetlen zenés-táncos mulatságra lesz lehetőségük a hallgatóknak. A 

hangulatfelelős Moani lesz, aki az előző TTK-s rendezvényeken nagyon pozitív 

visszajelzéseket kapott a hallgatóktól.  

 

3. ELTE Szülői Fórum 

Február 8-án megrendezésre került a 2023/2024-es év utolsó Szülői Fóruma. Az 

eseményen az érdeklődők létszáma lényegesen kevesebb volt az előző alkalmakhoz 

képest. 

 

4. ICE 

Február 9-11 között került sor a kar hagyományos, vizsgaidőszakot lezáró rendezvényére, 

mely az elmúlt alkalmakhoz hasonlóan Királyréten került megszervezésre. Nagy 

örömünkre szolgált a HALAP-pal az a tény, hogy a résztvevői létszám évről évre 

növekszik, és kb. 60-65 hallgató vett részt az idei ICE-on. Különböző, fakultatív 

programokat szerveztünk a vendégeknek, mint Pubquiz, túra, sorverseny, társasjátékozás, 

valamint mind a két este hajnalig tartó bulin vehettek részt.  

Összességében egy sikeres ICE-nak lehet elkönyvelni, sok pozitív visszajelzés érkezett a 

résztvevőktől, hogy nagyon jól érezték magukat. 

Itt is szeretném megköszönni azoknak a hallgatóknak a munkáját, akik a 3 nap folyamán 

segítették a szervezést! 
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5. Egyebek 

- Drinkpong Bajnokság: 

Március/áprilisra mindenképpen szeretnék szervezni egy kari Drinkpong bajnokságot, 

a jövőhét folyamán ezzel az eseménnyel kapcsolatban fogok pár helyszínt még 

megtekinteni.  

- Felező: 

A korábbi alkalmakhoz hasonlóan március végére terveztem be a Kari Felező 

időpontját, ennek szervezési folyamatai is megkezdődtek, a Küldöttgyűlést megelőzően 

fogok részt venni egy egyeztetésen, helyszín kapcsán. 

 

A tisztségemmel járó teendőimet elláttam, az e-mailekre válaszoltam, az előre egyeztetett 

fogadóóráimat pedig megbeszélés szerint online vagy személyesen megtartottam. A 

delegáltságaimmal járó kötelezettségeimet szintén elvégeztem.   

Köszönöm, hogy elolvastad a beszámolómat. Ha bármilyen kérdés felvetődött benned, 

nyugodtan keress meg az alábbi elérhetőségek valamelyikén, vagy pedig a Facebook-on.   

  

Budapest, 2024. február 24.   

   

 

 

 

Pádár Kitti  

Rendezvényszervező referens 

ELTE TTK HÖK 

rendbiz@ttkhok.elte.hu 

+36 20 476 1223  



 

 

 

Beszámoló 
Esélyegyenlőségi és lakhatási referens 

Időszak: 2024.01.16. – 2024.02.27. 

 

Időrendi bontás: 

 2024.02.07.  Megbeszélés IK és TáTK esélyegyenlőségi referenseivel 

2024. 02.08. Esélyegyenlőségi Bizottsági Ülés 

 

Szöveges beszámoló: 

Az IK és TáTK esélyegyenlőségi referenseivel volt megbeszélésem. Itt lágymányosi 

esélyegyenlőségi ügyekről beszéltünk, valamint elkezdtük megtervezni a félév közös 

eseményeit.  

A SHÜTI az idei évben szeretné kidolgozni a EHÖK esélyegyenlőségi referense, valamint a karok 

esélyegyenlőségi referensei közötti hosszútávú együttműködést célzó közös munka tartalmi 

és formai kereteit. Ez alatt olyan elemek értendők, amik megalapozzák a SHÜTI-vel való 

könnyű és gördülékeny együttműködést. Ennek a dokumentumnak a kidolgozása még 

folyamatban van.  

Szintén a SHÜTI kezdeményezésére és segítségével, egységessé és könnyen elérhetővé 

szeretnénk tenni azokat a szolgáltatásokat, melyeket a Hallgatói Önkormányzatok nyújtanak 

a speciális szükségletű hallgatóknak. Első lépésben összegyűjtöttük a karokon működő 

szolgáltatásokat, majd a SHÜTI segítségével ezeket megpróbáljuk egységesíteni, valamint 

javaslatokat tesznek milyen szolgáltatásokat tudnánk még nyújtani.  

Az akadálymentesített szoba falait újra festik, valamint a bútorok beszerzése is folyamatban. 

Megírtunk egy kérdőívet a speciális szükségletű hallgatók számára, melyben arra voltunk 

kíváncsiak, nekik mire van szükségük, mire használnák ezt a szobát. Ennek az eredményei még 

nincsennek meg, de ez alapján lesz a terem berendezve és felszerelve. 

Köszönöm, hogy elolvastad a beszámolóm. Bármilyen kérdéssel keress nyugodtan.  



 

Németh Friderika 

Budapest, 2024.02.24. 

Esélyegyenlőségi és lakhatási referens 

ELTE TTK HÖK 

esely@ttkhok.elte.hu  

 

  

mailto:esely@ttkhok.elte.hu
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ELTE TTK HÖK 

Ösztöndíjakért felelős referens 

Küldöttgyűlési beszámoló 
Időszak: 2024.01.16.-2024.02.27. 

 

Időrendi bontás: 

• 2024.01.20. bírálói vizsga  

• 2024.02.05-19. szociális ösztöndíjak bírálata 

• 2024.02.05-16. kari ösztöndíjak bírálata 

• 2024.02.20. KÖB ülés (Microsoft Teams) 

• 2024.02.21. SZÖB ülés (Microsoft Teams) 

• 2024.02.21. pontkorrekciózás 

Részletes beszámoló: 

Kari ösztöndíjak: 

Január elején kiírásra kerültek az év eleji ösztöndíjak, amik az alábbiak voltak: 

• Egyszeri sport ösztöndíj 

• Rendszeres sport ösztöndíj 

• Rendszeres tudományos ösztöndíj 

Ezek bírálatát Pádár Kittire (sportösztöndíjak) és Oelberg-Pánczél Emesére 

(tudományos ösztöndíj) bíztam, akikkel folyamatosan egyeztetve végeztük a 

munkát. Nagyon hálás vagyok nekik, köszönöm ezúton is a segítségüket! 

A február 20-a KÖB alkalmával ezen ösztöndíjakról szavaztunk. Mindkét 

rendszeres ösztöndíj esetében a minimum ponthatár 5, a maximum pedig 27 volt. 

A pontösszeg 1400 forint. A KÖB álláspontja az, hogy a Rendszeres tudományos 

ösztöndíj ne érje el az NFÖ mértékét (ami 40 000 forint havonta), így a 

legmagasabb összeg 37 800 Ft, amiben egy hallgató részesülhet.  
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Ezen kívül elkészült a Tanulmányi tábla is, melyről az alábbi döntés született: A 

keretünk egy hónapra 17,5 millió forint, ezért alapösszegnek 9500-at határoztunk 

meg. Ez azt jelenti, hogy a hallgatóknak ennyit kell összegyűjteni, hogy kapjanak 

ösztöndíjat. A karon ebben a félévben a hallgatók 41,69%-a részesül majd 

ösztöndíjban. A minimum összeg így 15 000 forint, a maximum pedig 39 000 

forint lesz. 

Ismét felmerült kérésként a bizottság részéről, hogy az ösztöndíjaink legyenek 

elérhetőek angolul is. Emiatt elsősorban szeretném felkeresni a Pénzügyi 

Osztályt, akik a Neptunon belüli kérvényekért felelnek. Ha velük sikerül ezt 

kivitelezni, akkor a kiírások lefordítása lesz a következő lépés, amire már van 

vállalkozó. Remélem az évvégi ösztöndíjakat sikerül már angol nyelven is 

meghirdetni.  

A másik nagyobb projekt a kari ösztöndíjakkal kapcsolatban az lenne, hogy az 

Egyszeri szakmai ösztöndíjnak új kiírást készítsünk, mivel szeretnék egy 

harmadik kategóriát bevezetni, ahol a hallgatók demonstrátori és korrepetitori 

tevékenységeken kívül is le tudjanak adni szakmai tevékenységekre ösztöndíjat. 

Itt gondolok olyan események szervezésére, ami szakmai vagy tudományos 

jellegű. (pl. Kutatók éjszakája) Azért gondolom ezt szükségesnek, mivel ezek a 

fajta tevékenységek eddig közéletiként voltak leadva, de úgy érzem nem 

összehasonlítható egy ilyen volumenű, tudományos témájú program szervezése 

egy közéleti eseményen való segédkezéssel például. Ennek a kategóriának a 

létrehozásához szeretnék kialakítani egy munkacsoportot, akik segíthetnek azon 

feladatok összegyűjtésében, amik ide tartozhatnának.  

Szociális Ösztöndíjak: 

Az utóbbi idő legnagyobb részét a Rendszeres Szociális Ösztöndíjak bírálata és 

koordinálása vitte el. Nagyon kemény hetek vannak mögöttünk, ezúton is 

szeretném megköszönni a 10 bíráló, illetve Kovács Andrea Éva segítségét ennek 

lebonyolításában. Úgy gondolom ez a hallgatói érdekképviselet legérzékenyebb 

pontja, így nagyon nagy odafigyelést és tudást igényelt ez a munka. A karon több, 

mint 400 kérvény érkezett be, ez kicsivel több, mint az előző félévben. Sikerült 

mindig határidőn belül maradni a kitűzött feladatokkal, így már a hiánypótlás 

végének napján elbíráltuk az összes visszaérkezett kérvényt. Ilyenkor, ha az 

összes kar végez indul a pontújraszámítás, aminek végeztével újra át kell nézzem 

az összes hallgató kérvényét, hogy valóban mindenre megkapták-e a megfelelő 

pontszámot. Ebben a korrekcióban nagyon köszönöm Andrea segítségét.  

A kérvényekről azóta döntött az EHSZÖB, elvileg mindenki megkapta a 

határozatot róla. A minimum ponthatár idén 26 lett, a pontösszeg pedig 1200 Ft. 

A fellebbezés a napokban indul, erről majd megy ki email a Szociális alelnöktől.  
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A február 21-ei SZÖB ülésen átnéztük a beérkezett Rendkívüli szociális 

ösztöndíjakat, illetve Hősi Rezső ismertette a félév menetét és a feladatokat. Itt 4 

nagyobb projekt van készülőben, amik a következők lennének: 

 

1. Adatvédelem: Itt a pályázatok átvizsgálása lenne a feladat a Jogi, 

Humánszolgáltatási és Közbeszerzési Főigazgatósággal. Ehhez nagyon sok 

anyagot kaptunk, egyelőre ezeket kell elolvasnunk. 

2. Bírálási folyamat egységesítése a karok között: Többször felmerült 

problémaként a bírálás alatt, hogy különböző karok szociális tisztségviselői 

máshogy gondolkoznak egyes dolgokról, így történtek kisebb 

nézeteltérések. Ezeket a jövőben szeretnénk elkerülni azzal, hogy 

alapelveket fogalmazunk meg a bírálás kapcsán. 

3. Jogorvoslati előkészítési folyamat a HJB-vel az új eljárások átfutási 

idejének csökkentése érdekében 

4. Koli-Szoc egységesítése a szociális felmérés szempontjából 

Egyebek: 

A legutóbbi Küldöttgyűlés óta Kovács Andrea Évával dolgozom együtt. Azt 

látom, hogy lelkes, vannak új ötletei. Nagyon jó, hogy sikerült olyan utódot találni 

Gergely után, aki tapasztalt bíráló. 

 Az utóbbi időben nagyon sok email érkezett részünkre, igyekeztünk mindenkinek 

a legjobb tudásunk szerint válaszolni. Több személyes megkeresés is érkezett, 

köszönöm azoknak a tisztségviselőknek, akik segítettek a hallgatóknak, vagy 

hozzánk irányították őket a kérdéseikkel.  

Az utalási listákat a héten elkészítettem és továbbítottam Ágasvári Zsoltnak. 

Sajnos volt egy Neptun hiba, aminek következtében nem lehetett ellenőrzést 

végezni a listákon, így a HJB azt tanácsolta, hogy küldjük be a listákat aláírásra, 

és ők majd korrigálják a listákat, amint jó lesz a rendszer. Remélem ez azóta 

megoldódott. 

Köszönöm, ha elolvastad a beszámolóm. Kérdés esetén keress bizalommal! 

Baltonfőkajár, 2024. 02. 24. 

Mészáros Dorottya 

Ösztöndíjakért felelős referens 

osztondij@ttkhok.elte.hu 

 

mailto:osztondij@ttkhok.elte.hu


Ösztöndíjakért felelős bizottsági tag beszámolója 

 

Időrendi bontás: 

2024.01.22- Kérvényleadási kishasznos készítése 

2024.02.05-19 -Rendszeres szociális ösztöndíj bírálási időszaka 

2024.02.20- KÖB 

2024.02.21- Rendszeres szociális ösztöndíj pont-újraszámítása Mészáros Dorottyával 

2024.02.21- Rendszeres tudományos és rendszeres sport ösztöndíjak kiértesítése 

 

Szöveges beszámoló: 

 A tisztségem átvétele gördülékenyen ment, sikerült külön Teams-csatornát készíteni a bírálók 

részére, ami nagyban segítette a munkát a Rendszeres szociális támogatás pályázási időszaka 

alatt. Ezúttal is köszönöm a segítséget Mészáros Dorottyának, Sárvári Ferencnek és Magassy 

Ádámnak. 

 

 A pályázatomban is szereplő Nyúz posztot sikerült elkészíteni, időben eljutott a Nyúz 

szerkesztőségéhez és a kommunikációs referenshez. Egyelőre nem láttam nagy változást a 

„tipikus hibák” számában az előző időszakokhoz képest, viszont úgy gondolom, a továbbiakban 

is érdemes tájékoztató-jellegű bejegyzéseket készíteni ösztöndíjakkal kapcsolatban, hogy 

hosszabb távon minél több hallgatóhoz eljusson. 

 

 A Rendszeres szociális ösztöndíj bírálása rendben zajlott, a bírálók szorgalmasan és ügyesen 

dolgoztak, minden határidőt sikerült tartanunk, idén is egy jó hangulatú közösség kovácsolódott 

össze. Köszönöm a munkájukat! 

Bírálási időszak alatt kevesebb lehetőség volt csapatépítő programokra, de amikor sikerült időt 

szakítani rá, akkor még online is igyekeztünk közösségépítő tevékenységeket végezni. A 

beszámolóm elkészülése után pedig a „szokásos” bírálási időszakot lezáró eseményt tartjuk 

meg 2024.02. 26-án. 

 

 KÖB ülésen a Tanulmányi ösztöndíjról, a Rendszeres tudományos és Rendszeres sport 

ösztöndíjakról volt szó, ahol Oelberg-Pánczél Emese és Pádár Kitti is részt vett. 

 

 A Rendszeres szociális ösztöndíj hiánypótlási időszakának lezárása után Mészáros Dorottyával 

elvégeztük a pontújraszámítást, ellenőrzést.  

 

 A megkereséseknek eleget tettem, fogadóóráimat megtartottam és sikerült minden 

adminisztrációt elvégezni az új tisztségemmel kapcsolatban. 

 

Köszönöm, hogy elolvastad a beszámolómat, ha kérdésed van, bátran keress e-mailben! 

 

Kállósemjén, 2024.02.23 

Kovács Andrea Éva  

Ösztöndíjakért felelős bizottsági tag 

ELTE TTK HÖK 

osztondij@ttkhok.elte.hu 

 

 



Külügyi beszámoló 

 
Időrendi beosztás: 

2024.01.24. TTK-IK Külügyi megbeszélés 

2024.02.02. Student Advisory Committee találkozó 

2024.02.15. Board Game Night 

2024.02.19. EHKB 

 

Szöveges beszámoló: 

A vizsgaidőszak végén tartottunk egy megbeszélést az IK külügyi bizottság elnökével. Itt 

leginkább a közeledő közös eseményünk szervezéséről volt szó, mely a külföldieknek 

szervezett társas volt 02.15-én. Emellett beszélgettünk a közös problémákról, esetleges 

megoldásokról. 

Február másodikán délutánra az EHÖK szervezett egy találkozót a Student Advisory 

Committeevel. Ezen az eseményen megjelentek a Nemzetközi iroda dolgozói és minden 

karról egy külföldi hallgató, a student Ambassadorok. Megoldandó problémákról, a külföldi 

hallgatók igényeiről volt szó az eseményen. Remélem lesz később eredménye is az ülésnek.  

 A Board Game Night végül hatalmas siker lett, körülbelül 50-en eljöttek, és mindenki nagyon 

jól érezte magát. A siker miatt szeretnénk havi rendszerességgel megrendezni az eseményt a 

későbbiekben. 

Az EHKB-n sajnos nem tudtam részt venni, de minden fontos információt megkaptam az 

ülésről, és a tervezett témákról leírtam véleményem az EHÖK Külügyi alelnökének. 

E-maileket elolvastam és megválaszoltam. Köszönöm, hogy elolvastad beszámolómat, ha 

bármi kérdésed van, keress bizalommal! 

 

Budapest, 2024.02.21. 

Novák Zsófia 

ELTE TTK Külügyi referens 

kulugy@ttkhok.elte.hu 



 
 
 
 

Külügyi Mentorkoordinátor beszámoló 

2024. február 27-i Rendes Küldöttgyűlésre 

2024. január 12. és február 24. közötti időszakról 

 

 

 
Időrendi bontás:  

 

• 2024.01.24. - TTK-IK Külügyi megbeszélés 

• 2024.02.02. - Student Advisory Committee találkozó 

• 2024.02.15. - Board Game Night 

• 2024.02.20. - InterNyúz felvétel 

 

Szöveges beszámoló:  

 

Megbeszélést tartottunk az IK külügyi bizottság elnökével, arról, hogy milyen programokat 

tudnánk szervezni a diákoknak. Előzetesen több felületen is megkérdeztük a külföldi 

hallgatókat erről és ők a társasjáték estet preferálták, így ezen elindulva alkottuk meg a Board 

Game Night című eseményt, ami először februárban került megrendezésre és rendkívül nagy 

siker volt, majdnem 50 diák jelent meg (leginkább külföldiek). Már tervben van a következő 

esemény, a tervezés jelenleg is zajlik. Szeretném megköszönni Horváth Orsolyának az esemény 

grafikáját, valamint a HALAP-nak a támogatást. 

 

A Student Advisory Committee találkozó jó lehetőség volt arra, hogy megosszuk egymással, 

hogy a különböző karokon lévő külügyi „egységek” hogyan működnek, mi a feladatuk, és 

milyen problémákkal küzdenek. Ezután egy párbeszédet kialakítva a nemzetközi stratégiai 

irodával lehetséges megoldásokról beszéltünk.  

 

Szász Boglárka főszerkesztő megkeresésére részt vettem Török Veronika mentorral az 

InterNyúz felvételén, ahol a külügyi mentorrendszerről beszéltünk. Felvetődött bennünk az 

ötlet, hogy ezentúl az InterNyúzos videokat feliratozni kéne angol nyelvre. Erre találtunk is pár 

jelentkezőt, így remélhetőleg ez az epizód már ilyen formátumba fog megjelenni.  

 

A megkeresésekre válaszoltam, fogadóórát sajnos nem tudtam még tartani az órarendem 

instabilitása miatt, remélem, minél hamarabb tudok időpontot fixálni. 

Köszönöm, hogy elolvastad a beszámolómat, ha bármi kérdésed van, keress bizalommal!  

 

2024.02.24. 

Tóth Katalin Zsófia 

Külügyi Mentorkoordinátor 

ELTE TTK HÖK 

kulkoordinator@ttkhok.elte.hu 

mailto:kulkoordinator@ttkhok.elte.hu


 

Főszerkesztői beszámoló 

az ELTE TTK HÖK 2024. 02. 27-ei Küldöttgyűlésére 

 

Időrendi bontás: 

• január 16. – Rendes Küldöttgyűlés 

• január 25. – ELTE Press megbeszélés 

• január 29. – Megbeszélés Novák Zsófival 

• január 30. – Megbeszélés Troják Arnolddal 

• január 31. – Mentorrendszer promó videó felvétele 

• február 14. – ELTE Press megbeszélés 

• február 20. – #S0301 és #S0302 InterNyúz felvétele 

• február 20. – Nyúz megbeszélés 

• A fentieken kívül folyamatosan kapcsolatban voltam Mig Andrással és Kása Katával.  

És egyeztettem Horváth Laurával, Oelberg-Pánczél Emesével, Tóth Katával és Török 

Veronikával. 

Szöveges beszámoló: 

Január 25-én tartottunk egy ELTE Press megbeszélést, ahol az újságunk aktuális ügyeiről és 

problémáiról beszélgettünk. Nagyon eredményesnek éreztem ezt a találkozót, ezt az is mutatja, 

hogy február 29-re meg is terveztünk egy workshopot a szerkesztőségek tagjainak. Ez most 

legfőképp a cikkíróknak szól, de később tervezünk grafikai, vizuális témában és akár social 

media felületek kezelésével kapcsolatban is tartani ilyen workshopokat. 

Január 29-én Novák Zsófi a gólyatáborral kapcsolatos feladataimról beszélgetett velem, azóta 

többek között a grafikai csapat már össze is állt a Nyúz grafikusaiból, akik már dolgoznak a 

2024-es gólyatábor megjelenésén. Ezenkívül Nyúz fotósok közül már ketten igent mondtak a 

gólyatábor tervezett idejére. 

Január 30-án Troják Arnolddal egyeztettünk mégegyszer a mentorrendszer promó videójáról, 

majd ezt január 31-én fel is vettük a mentorfelelősök segítségével. Szerintem sikerült egy 

lényegretörő videót összeállítanunk, és másoktól is kaptunk pozitív visszajelzést. 

Február 14-én újabb ELTE Press megbeszélésen vettem részt, ahol konkretizáltuk a február 29-

i workshopunk tematikáját. Addigra sok válasz beérkezett az igényfelmérő kérdőívünkre, 



amiben azt is kifejthették a szerkesztőtagok, hogy szívesen részt vennének-e ilyenféle 

eseményeken és hogy milyen téma érdekelné őket, milyen problémájuk merül fel írás közben. 

Meghívtunk egy szakmában dolgozó előadót, aki ebben a kérdőívben a legtöbbet jelölt témákról 

fog beszélni, majd az előadás utáni időre kreatív, csapatépítő feladatokkal készülünk. Azóta 

már kiküldtük a regisztrációs linket is, hogy tudjunk létszám miatt helyszínnel tervezni. Én 

mindenképp ott leszek, és buzdítottam a Nyúz tagokat is, hogy minél többen vegyünk rajta 

részt. 

Február 20-án felvettük az első két InterNyúzt ebben a félévben. Az első rész a külügyi 

mentorrendszerről szól, ezt Tóth Kata és Török Veronika (egy külügyi mentor) mutatta be. A 

második pedig a tudományos hallgatói lehetőségekről szól, amiről Oelberg-Pánczél Emese és 

Horváth Laura beszélt. Az első rész a terv szerint március 3-án fog megjelenni. 

Az első rész témája miatt jutott eszembe, hogy mi lenne, ha ezekre a videókra készülne angol 

felirat, hogy a külföldi hallgatóknak is hasznukra váljon. Erről beszéltem Tóth Katával, aki 

támogatta az ötletet. A Nyúz csapatából többen szívesen jelentkeztek is erre a feladatra, így 

remélhetőleg innentől kezdve minden InterNyúz videóhoz lesz angol felirat. 

Február 20-án a TéTéKás Nyúz szerkesztőségével is összeültem, hogy beszéljünk az előttünk 

álló félév feladatairól és közösen ötleteljünk, ezt pedig összekötöttük egy kis társasjátékozással. 

Sokan eljöttek és aktívak is voltak, aminek nagyon örültem. Ebben a félévben már tervben van, 

hogy más is vezessen rajtam kívül InterNyúzt, amit azért érzek fontosnak, hogy a hallgatók 

minél több megjelenésünkben lássák, hogy sok aktív tagunk van, ez pedig vonzóbbá teheti 

számukra a csapatba való jelentkezést. Új videós kontent ötlet is felmerült, de ehhez még sokat 

kell egyeztetni, hogy megvalósítható-e. 

Ezenkívül szó volt a tavaszi félévre tervezett környezettudatosság plakátpályázatról is, amit ők 

pozitívan támogattak, szerintük ez egy megfogható téma, és sok embert érdekel itt a TTK-n. 

Ezért úgy döntöttünk, hogy belevágunk. Ezzel kapcsolatban megkerestem a Munch csapatát, 

de sajnos nem tudják vállalni az előadást emberi kapacitásuk miatt. Viszont felmerült, hogy az 

egyik szerkesztőségtagnak van kapcsolata a WWF Magyarország szervezetéhez, így őket még 

meg szeretnénk keresni ezzel a lehetőséggel. 

Ebből kiindulva arra gondoltunk, hogy ráfókuszálhatnánk ebben a félévben a 

környezettudatosság témájára, felmerültek még kreatív ötletek ezzel kapcsolatban. 

Az elmúlt időszakban a levelezést kezeltem, a fogadóóráimat megtartottam, a megkereséseknek 

eleget tettem. Köszönöm, hogy elolvastad a beszámolómat, ha bármi kérdés felmerült benned, 

akkor keress bátran az elérhetőségeimen! 

2024. január 16. – 2024. február 27. 

Szász Boglárka Dorottya 

TéTéKás Nyúz főszerkesztő 

foszerkeszto@ttkhok.elte.hu 

mailto:foszerkeszto@ttkhok.elte.hu
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Mentorkoordinátori beszámoló 
Troják Arnold Szebasztián 

2024. 01. 12. - 2024. 02. 24. 

Időrendi bontás 

 

01. 15. - Motivációs beszélgetés Rab Fannival és Horváth Orsolya Melindával 

01. 15. - Földrajz- és Földtudományi szakterület Mentorfelelős választó SzaCs 

01. 22. - Motivációs beszélgetés Horlik Zalánnal 

01. 22. - Matematika szakterület Mentorefelelős választó SzaCs 

01. 23. - Motivációs beszélgetés Széchényi Ágnes Virággal és Sárvári Ferenccel 

01. 23. - Tanárképzési szakterület Mentorfelelős választó SzaCs 

01. 24. - Motivációs beszélgetés Horváth Hanna Zsófiával és Bosnyák Dáviddal 

01. 24. - Kémia szakterület Mentorfelelős választó SzaCs 

01. 26. - Motivációs beszélgetés Simon Csabával, Biczó Mátéval és Kalmár Balázzsal 

01. 26. - Biológia- és Környezettudományi szakterület Mentorfelelős választó SzaCs 

01. 30. - Megbeszélés Szász Boglárka Dorottya Főszerkesztő kisasszonnyal 

01. 31. - Mentorrendszer videó forgatás 

02. 07. - Mentorfelelős megbeszélés és csapatépítés 

02. 13. - Mentorfelelős megbeszélés 

02. 15. - Mentorbevonó 

02. 18. - Mentorkisokos összeszerkesztése 

02. 19. - Mentorrendszer csoportjainak létrehozása 
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Szöveges beszámoló: 

Motivációs beszélgetések 

A mentorfelelősnek jelentkezőknek a mentorfelelős választó SzaCs-ok előtt részt kellett 

vennie egy motivációs beszélgetésen, amit a szakterület koordinátorával közösen tartottam meg. 

Ezekre a beszélgetésekre közvetlenül a SzaCs-ok előtt került sor, jelöltenként hozzávetőlegesen 

harminc perc hosszúak voltak.  

Mentorfelelős választó SzaCs-ok 

 A mentorfelelős választó SzaCs-ok többségében online formában lettek megvalósítva, ez 

alól kivétel a Kémia SzaCs, ahol lehetősége volt a hallgatóknak online és jelenléti formában is 

részt venni az ülésen. A SzaCs-on jelenlévők első körben a mentorfelelős jelöltektől kérdezhettek, 

majd vitát folytathattak a jelöltek távollétében. A vita alatt felmerült kérdéseket később feltehették 

a jelölteknek személyesen is. Ez követően a szakterület jelenlévő hallgatói szavaztak a jelöltek 

alkalmasságáról, mely szavazás alatt akár több jelöltet is alkalmasnak lehetett titulálni. A szavazás 

eredményének beérkezését követően a szakterület koordinátorával mérlegeltünk arról, hogy a 

jelöltek közül kit fogok ajánlani a szakterület mentorfelelősének, ehhez figyelembe vettük 

szavazás eredményét és motivációs beszélgetésen és a SzaCs-on elhangzottakat is. A szakterület 

véleményét végül felül nem írva, azok a jelöltek kerültek „megválasztásra”, akiket a szakterület 

nagyobb arányban támogatott. Ez alól kivétel a Tanárképzési szakterület, ahol a két 

mentorfelősjelöltet egyenlő aránybán támogatták a szakterület jelenlévő hallgatói, így itt a döntés 

a fentebb felsorolt egyéb szempontokat mérlegelve született meg. Az érdeklődés mértéke 

szakterületenként eltért, viszont külön kiemelném a Kémia szakterületet, ahol abszolút a legtöbben 

szavaztak és vettek részt az ülésen. 

A SzaCs-okat követően a következő hallgatókat ajánlottam Mig András elnök úrnak a 

mentorfelelősi posztokra: 

• Biczó Máté 

• Horlik Zalán Zoltán 

• Horváth Hanna Zsófia 

• Rab Fanni 

• Széchényi Ágnes Virág 

• Szigeti Boldizsár 

Gratulálok nekik! 
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Mentorrendszer videó forgatás 

 A mentorjelentkezést igyekeztem minél szélesebb hallgatósághoz eljuttatni, ehhez Szász 

Boglárka főszerkesztő kisasszony segítségét kértem. A népszerűsítő videó koncepcióját közösen 

formáltuk, és frissen megválasztott mentorfelelősöket kértem fel a benne szerepelésre, a videó 

felvételét és szerkesztését a főszerkesztő kisasszony végezte, ezt köszönöm szépen neki! A videót 

nézők rövid betekintést nyerhettek abba, hogy a mentorfelelősöknek miért érte meg mentornak 

jelentkezni. A videó feltöltésre került a TéTéKás Nyúz és a Hallgatói Önkormányzat különböző 

közösségi médiás felületeire, valamint megosztásra kerültek a szociálisan aktívabb évfolyamok 

facebook csoportjában is. Köszönöm Horváth Orsolya Melinda kommunikációs referens 

kisasszony segítségét! 

Mentorfelelős megbeszélések 

 A mentorfelelősökkel folytatott megbeszéléseken olyan soron következő feladatokról 

egyeztettünk, mint a mentorfelelős bemutatkozások megírása (elérhető a mentor.elte.hu-n) 

mentorbevonó, a mentorkisokos tartalmi áttekintése, a szakterületi mentorprogram tervezése. 

Összesen eddig két megbeszélést tartottunk, a következő megbeszélésre várhatóan a február 26-ai 

héten, a Küldöttgyűlés után kerül majd sor. Az első, február hetedikei megbeszélés követően 

online játékestet tartottunk, csapatépítő céllal. Úgy gondolom, hogy csapategységet tekintve jó 

irányba haladunk, de az ilyen csapatépítő tevékenységek továbbra is fontosak lesznek a jövőben. 

Mentorbevonó 

 A február 15-én megrendezett mentorbevonó az decemberihez hasonló formában valósult 

meg. A mentorbevonó első felében egy összegző, frontális előadást tartottam a mentorrendszer 

felépüléséről az érdeklődőknek. A mentorbevonó második felében szakterületekre külön válva 

folytatódott a beszélgetés és kezdődött el az ismerkedés, ezt a mentorfelelősök és az általuk 

meghívott, korábbi mentorok, szakterületi koordinátorok vezették, előre egyeztetett szempontok 

szerint. A mentorbevonón hozzávetőlegesen 70 ember vett részt, többségében olyanok, akik a 

decemberi mentorbevonón nem voltak jelen.  

Mentorkisokos 

 A mentorkisokos fejezeteit összeszerkesztettem, ellenőrzésre kiküldtem a 

mentorfelelősöknek, illetve a fejezeteket íróknak. Meglátásom szerint a mentorkoncepcióban 

szereplő tervezett megjelenési időpontot be fogjuk tudni tartani. A fejezetet író tisztségviselőkkel 

megkezdtem az egyeztetéseket a képzési eseményekkel kapcsolatban. 
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Mentorjelentkezés lezárása 

 A jelentkezés lezárásáig összesen 86 jelentkezés érkezett be, ezeket összesítettem, és 

továbbítottam a mentorfelelősök felé. A mentorrendszer levelezési listáját újraélesztve értesítettem 

a jelentkezőket az elkövetkező eseményekről, és a közös jövőbeli csoportokról. Létrehoztam a 

2024/25-ös Mentorrendszer Facebook csoportját és a Microsoft Teams csoporthoz is hozzáadásra 

kerültek a mentorjelöltek. Sárvári Ferenc informatikus úr intézkedésének köszönhetően a 2024/25-

ös mentorrendszernek lesz Canvas felülete is, ami nagy segítségünkre lesz a mentorteszt 

lebonyolításánál. Köszönöm neki a segítséget!  

Tisztségviselői kötelezettségeimnek eleget tettem, levelezési címemre érkező üzenetekre 

hiánytalanul válaszoltam. Fogadóóráimat megtartottam. 

Köszönöm, hogy elolvastad a beszámolómat, kérdés esetén fordulj hozzám bizalommal! 

Kelt.: Ócsa, 2024. 02. 23. Troják Arnold Szebasztián 

Mentorkoordinátor 

ELTE TTK HÖK 

mentorkord@ttkhok.elte.hu 

mailto:mentorkord@ttkhok.elte.hu


Müllner Tamás 

Biológia- és Környezettudományi 

szakterületi koordinátori beszámoló 

2024.01.16.-2024.02.27. 
 

 

 

 

 

Időrendi bontás: 

• 2024.01.26.  Mentorfelelős választó SzaCs 

• 2024.02.15.  Választmány 

• 2024.02.15.  Második Mentorbevonó 



Intézeti Tanács és Környezettudományi Centrum: 

KTC és Intézeti Tanács ülés sem volt. Egy levélszavazás volt a Biológia 

Intézetben, melyben a TTK Stratégiai Bizottságába delegáltuk Prof. Herczeg 

Gábort a lemondó Prof. Török János helyére. 

 

Mentorrendszer: 

Januárban megrendezésre került a szakterület mentorfelelős választó SzaCs 

eseménye online formában, melyen szerencsére nagyon sok hallgató részt is vett. 

A szakterületen három jelentkező is volt a pozícióra, melyek közül a szakterületi 

szavazás, a Mentorkoordinátor Úr és Jómagam véleménye alapján Biczó Máté 

került megválasztásra, itt is gratulálok neki. Februárban megrendezésre került a 

második mentorbevonó is, melynek a szakos részén nekem is sikerült részt 

vennem. Máté nagyszerűen vezette az eseményt és legjobb tudomásom szerint 

sok mentorjelöltünk is jelentkezett végül. Már én is nagyon várom a következő 

mentorképzés indulását. 

 

Lezárás: 

A szakterület delegáltjai ellátták a feladataikat. Mindennapi teendőimet elláttam, 

az emailokra válaszoltam, fogadóórámat első alkalommal sajnos nem sikerült 

még megtartanom tantárgyi ütközés miatt. 

Köszönöm, hogy elolvastad a beszámolómat! Ha bármilyen kérdésed felmerülne, 

keress nyugodtan a lenti elérhetőségek egyikén. 

Budapest, 2024.02.24. 

 

Müllner Tamás 

Biológia- és Környezettudományi szakterületi koordinátor 

ELTE TTK HÖK 

Email: bioszk@ttkhok.elte.hu 

Telefon: 30/854-2416 
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Földrajz-, és Földtudományi Szakterületi koordinátor 

BESZÁMOLÓ 

Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlésének 

2024.01.16.-2024.02.27. 

Időrendi bontás: 

 2024.01.30. Földes Felező megbeszélés 

 2024.01.15. Választmány 

 2024.01.15. Második Mentorbevonó 

 2024.02.19. Földes Felező megbeszélés 

 2024.02.23. Földes Felező 



Laurán Borbála 
Földrajz-, és Földtudományi 
Szakterületi Koordinátor 
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Szöveges beszámoló: 

A félév kezdése alapvetően zökkenőmentesen zajlott. 

A Második mentorbevonón többen voltak, mint az elsőn és a képzésre jelentkezők száma is 

kedvező. 

A félév első eseménye a Földes Felező volt, mely nagy sikert aratott, de örülnék, ha ez a jövőben 

fennmaradna és még népszerűbb lenne, hogy oktatók és hallgatók közösen szórakozhassanak. 

Az esemény szervezésében külön köszönet jár Koszta Benedeknek, aki minden részlében 

segítette az eseményt, valamint a többi Eötvös Collegistának, aki az előkészületeket és a 

lebonyolítást segítette. 

LEZÁRÁS 

A megkeresésekre válaszoltam, fogadóórámat megtartottam, ha bármi kérdésed volna keress 

bátran. 

Budapest, 2024.02.24. 

Laurán Borbála 

Földrajz-, és Földtudományi Szakterületi koordinátor 

foldtudszk@ttkhok.elte.hu 



 

Záróbeszámoló 
Kémia szakterületi koordinátor 

2024. 02. 22 

Időrendi lebontás: 
• 2024. 01. 24. – Mentorfelelős Választó Szakterületi Csoportgyűlés 
• 2024. 01. 24. – Intézeti Tanács (Nem vettem rajta részt) 
• 2024. 02. 15. – Második Mentorbevonó 
• 2024. 02. 20. – Kémia szakterületi koordinátor jelöltválasztó Szakterületi Csoportgyűlés 

1. AZ INTÉZET: 
 A 2024. 01. 24.-én megtartott Intézeti Tanácson nem tudtam jelen lenni, mert ennek időpontja 
ütközött a mentorfelelős jelöltek Szakterületi Csoportgyűlés előtti motivációs beszélgetéseivel. 
A delegáltjaink feladataikat megfelelően ellátták. Az egyetlen hallgatókat is érintő téma az ún. 
joint MSc kérdésköre volt. Az Intézet az Åbo Akademi University Intézménnyel (mely egy 
finnországi svéd kissebségi egyetem) együttműködve szeretne létrehozni egy olyan vegyész 
mesterképzés koncepciót, melyben a felvett hallgatók a képzési idő felében az Intézetünkben 
tanulnának (főleg a vegyészet elméletibb területeit érintő tudományterületeket), míg a másik 
felében Finnországban végezhetnének vegyészmérnöki tanulmányokat. A kezdeményezés iránt 
már most jelentős a hallgatói érdeklődés.  

2. A SZAKTERÜLETI CSOPORT: 
Mindkét Szakterületi Csoportgyűlésen nagy számban vettek részt hallgatók, ami azt mutatja 
hogy a közéleti ügyek iránt továbbra is töretlen az érdeklődés. Épületes vitákat, beszélgetéseket 
tudtunk folytatni mindkét esetben.  

A KÉKÓ koordinátor személyében a január folyamán változás történt, a pozíciót és a vele járó 
felelősséget Hideg Ádám harmadéves kémia alapszakos hallgató vette át. Ádámot régről 
ismerem és korábbi tapasztalatok alapján elmondhatom, hogy minden feladatot alapos 
körültekintéssel, lelkiismeretesen végez el, így abszolút ideális választás volt erre a pozícióra.  

3. A MENTORRENDSZER: 
Örömmel tölt el, hogy továbbra is megmaradt a kémia szakterületen a nagyszámú érdeklődés a 
mentorrendszer iránt. A Második Mentorbevonón jelentős számban vettek részt érdeklődők. 
Külön szeretném megköszönni Horváth Hanna Zsófia mentorfelelős munkáját, aki a 
szakterületi beszélgetést koordinálta. Meglátásom szerint egy lelkes, törekvő csapattal 
indulhatunk neki a 2024-es mentorképzésnek.  

A kémia szakterület delegáltjai és mentorai megfelelően ellátták a feladataikat. A 
levelezőlistákat karban tartottam. A fogadóóráimat megtartottam.  

 



 

Köszönöm mindenkinek a közös munkát és a sok segítséget amit az elmúlt egy év során kaptam. 
További sok sikert kívánok mindenkinek! 

Köszönöm hogy elolvastad a beszámolóm! Ha bármilyen kérdésed felmerülne az itt leírtakkal 
kapcsolatban, keress bátran a megadott emailcímen, telefonon, vagy a fogadóórámon! 
 

Budapest, 2024. 02. 22. 

Deák Tamás  
Kémia Szakterületi Koordinátor 
ELTE TTK HÖK 
+36/30 282 0120 
kemiaszk@ttkhok.elte.hu 
 

mailto:kemiaszk@ttkhok.elte.hu


 

Záróbeszámoló 

MATEMATIKA SZAKTERÜLET 

Matematika Szakterületi Koordinátor 

2024.01.16.-02.12. 

 

Időrendi bontás: 

• 2024.01.22 Mentorfelelős választó SzaCs 

• 2024. 01.25 Matematika Intézeti Tanács 

• 2024.02.08 Szülői fórum 
➢ A dőlt betűvel szedett eseményen nem tudtam részt venni. 

 

Szakterület: 

 A január 22.-ei mentorfelelős választó SzaCson egyhangú szavazással megválasztottuk 

Horlik Zalán Zoltánt a Matematika Szakterület mentorfelelősének.  Ezúton is kívánok 

eredményes munkát neki. 

 

Intézet: 

 Január 25-én volt Matematika Intézeti Tanács, ahol Dr. Kis Tamás egyetemi tanári 

kinevezését egyhangúan elfogadtuk. A gyűlésen Hoffmann Szabolcs nem tudott részt venni. 

 

Rekutráció: 

A szülői fórumon Orobej Máté képviselte a matematika szakot, akinek az elmondása 

szerint minden rendben ment, csak az előadás után a szülők nagy része hazament, így a végére 

kevés ember maradt. 

 

Egyebek: 

 Az oktatókkal és az évfolyamfelelősökkel tervezett közös esemény előkészületei jól 

haladnak. Backhausz Ágnes beszélt a többi oktatóval és továbbította a résztvevő oktatók 

névsorát a különböző tanszékekről. Lemondásommal sajnos már nem fogok tudni részt venni 

az eseményen, de az évfolyamfelelősök szeretnék megtartani az eseményt. 

 



 

 A matematika intézet tervez egy hallgatói visszajelzésekből álló felmérést a HÖK 

segítségével, amelyben Gombás András tanulmányi referens fog segíteni. Ezt ezúton is 

szeretném neki megköszönni. 

 A vizsgaidőszak alkalmából több hallgató is megkeresett a tanulmányaikat érintő 

kérdéseikkel, amelyek megválaszolásában Gombás András készségesen segített, amelyért 

nagyon hálás vagyok. 

  

 A Halap segítségével elkészültek a matekos pólók, amelyeket ki is osztottam a 

hallgatóknak. Köszönöm szépen nekik az együttműködést. 

Lezárás:  

 Köszönöm mindenkinek az eddigi közös munkát, és sok sikert kívánok mindenkinek! 

Mindennapi teendőimet elvégeztem, az e-mailekre és megkeresésekre válaszoltam.  

Köszönöm, hogy elolvastad a beszámolómat, ha bármi kérdésed van fordulj hozzám 

bizalommal. 

Budapest, 2024.02.12. 

 

Nagy Bernadette 

Matematika Szakterületi Koordinátor 

matekszk@ttkhok.elte.hu 



Tanárképzési szakterületi koordinátori beszámoló 

2024. 01. 16. – 2024. 02. 23. 

Időrendi bontás: 

• 2024. 01. 19. – PPT 

• 2024. 01. 23. – Mentorfelelős választó SzaCs 

• 2024. 01. 24. – Kémia Intézeti Tanács 

• 2024. 02. 08. – Pályaválasztási szülői fórum 

• 2024. 02. 15. – Választmány 

• 2024. 02. 15. – Második mentorbevonó 

• 2024. 02. 17. – Természettudományos Hallgatók Szövetségének találkozója 

• 2024. 02. 21. – Tanáris Fa ültetése 

PPT: 

A januári ülésen főként vezetőpedagógusi kinevezésekkel, szakdolgozatkövetelményekkel és a 

Tanárképző Központ éves beszámolójával foglalkoztunk.  

Egyebek: 

A január 23-án megtartott mentorfelelős választó SzaCs keretein belül megválasztottuk 

Széchényi Ágnest a Tanárképzési Szakterület mentorfelelősének. Az azóta eltelt néhány hétben 

többször is egyezettünk, várom a további közös munkát! Ugyanezen SzaCs keretein belül 

bemutattam a jelen lévőknek a tavaszi féléves programtervet, melyről később a jelen nem lévő 

tanáris képviselők és tisztségviselők véleményét is kikértem.  

Ennek a programtervnek lett volna első állomása egy február 21-én szervezett társas est, 

azonban ez végül nem merült megrendezésre, mert a félévkezdéssel kapcsolatos 

elfoglaltságaim miatt kiment a fejemből a szervezés időben való elkezdése, három nappal az 

időpont előtt pedig már nem láttam értelmét a szervezés és hirdetés kapkodva való 

összecsapásának. Ezért tisztelettel kérek minden képviselőt – elsősorban a Tanárképzési 

Szakterület képviselőit – hogy a beszámolómról ennek megfelelő súllyal való 

figyelembevételével szavazzanak. 

Sok hallgatói visszajelzést kaptam a félév kezdetével kapcsolatban. Ennek két fő típusa volt: a 

tárgyak időpontjai a szokásosnál is később jelentek meg nem csak a Neptunban, hanem az 

Oktatói Tanrendben is. A másik nagy csoport pedig – részben az előbbiből fakadóan – a 

tanárszakos hallgatók kötelező tárgyainak ütközése karon, illetve néhány esetben szakon belül 



Kurucz Tamás Márk 

Tanárképzési szakterületi koordinátor 

tanarszk@ttkhok.elte.hu 

 

is. Ezutóbbi legfőképpen a másodéves kémiatanár szakosokat és a harmadéves 

természetismeret-környezettantanár szakosokat érintette.  

A második mentorbevonón az elsőhöz hasonló számban vettek részt tanáris hallgatók, aminek 

kifejezetten örültem. Annak is nagyon örülök, hogy sok új jelentkezőnk van az első és 

másodévesek közül. 

 Február 17-én részt vettem a Természettudományos Hallgatók Szövetségének találkozóján, 

aminek a természettudományos tanárképzés is témája volt. Felmerültek olyan problémák, 

melyek mindenhol elmondhatóak a tanárképzést illetően, ezért jó lenne a jövőben egyeztetni 

ezekről a különböző egyetemek tanárképzéssel foglalkozó HÖK tisztségviselőivel. 

A héten mérföldkőhöz érkezett a Tanárképzési szakterület, mert szerdán elültetésre került az 

évek óta tervezett Tanáris Fa a ’B’-épületben. Szeretném megköszönni minden segítő hallgató 

munkáját és az ELTE TTK Hallgatói Alapítvány támogatását! Külön köszönöm Kovács 

Andreának, Füzes Botondnak és Sárvári Ferencnek a szállításban és ültetésben való 

közreműködését! 

   

A hallgatói és egyéb megkeresésekre reagáltam, delegáltságaimmal járó kötelezettségeimnek 

eleget tettem. A fogadóóráimat a vizsgaidőszak kivételével megtartottam. A különböző Intézeti 

Tanácsokban jelen lévő tanárszakos hallgatói delegáltak kötelezettségüket ellátták, 

munkájukról beszámoltak.  

Köszönöm, hogy elolvastad a beszámolómat! Ha felmerül bármilyen kérdés a leírtakkal 

kapcsolatban, keress bátran! 

 

Kelt.: Budapest, 2024. 02. 23 . 



Ellenőrző bizottság elnökének beszámolója

2024.01.16 - 2024.02.23

Időrendi bontás:

2024.01.16 Rendes Küldöttgyűlés
2024.02.12 Választási bizottsági ülés
2024.02.15 Választmány
2024.02.16 Egyeztetés dr. Krasz Péter előző EHÖK EB elnökkel.
2024.02.19 TTK-s Alapszabályozó fórum
2024.02.20 EHÖK Alapszabályozó fórum
2024.02.21 EHÖK Elnökségi
2024.02.23 Egyeztetés Kása-Götz Kata Hangával
2024.02.23 EB fotózás

Választási bizottság és Választmány és Küldöttgyűlés.

Az említett üléseken részt vettünk, feladatainkat elláttuk.

Alapszabályozó fórumok

Két alapszabályozó fórumon vettem részt az adott időszakban, mind az EHÖK fórumán,
mint az ezt megelőző TTK-s egyeztetésen.

Az ELTE TTK EB munkájának állása.

Az átadás-átvételik 1-2 kivételével (melyek már félig kitöltés alatt vannak) megvannak. A
delegáltas táblázat folyamatos frissítés alatt áll. Tokai Tamás bizottsági tag elkezdte a
pályázatában szereplő határozattár elkészítését mely jelen állás szerint a legambíciózusabb
projektünk, és nagy könnyebbséget fog a jövőbeni működésben nyújtani ha elkészül.
Az EB fizikális dokumentumainak rendszerezése befejeződött, illetve az 5 évnél régebbi
dokumentumok melyekre már letelt az irat megtartási kötelezettségünk, szanálás alatt
állnak. A komunikációs referens kérése alapján 02.23-án az EB tagjai fotózáson vettek részt,
hogy egy új bemutatkozás mehessen ki a bizottságról, már nem összevágott fotókból. A
fotózás után Elnökhelyettes asszonyt tájékoztattuk a bizottság munkájának állásáról.
Adatigényléssel éltünk Kovács Andrea Éva Ösztöndíjakért felelős bizottsági taghoz, melyben
lekérdeztük az ülés előtt a Küldöttgyűlés tagjainak jogviszonyait, az ezzel kapcsolatos
változásokról az e-mailek kimentek. Szeretném megköszönni Kovács Andrea Évának hogy
segítségünkre volt ebben. Tisztában vagyunk vele hogy ezen időszakban különösen
leterheltek. Nagyon hálásak vagyunk hogy a segítségünkre sietett.
Az EB tagok Posszeidon és neptun kliens hozzáférése folyamatban van, titkár úr nagy
segítségünkre van ezekben. Jövő hét közepére (02.28 szerda 17:30) a TáTK EB-vel
közösen szervezünk egy Posszeidon képzést, melyet Nagy Fruzsina Réka fog tartani a két
kar bizottságainak közösen.



Egyeztetés dr. Krasz Péterrel

Az EHÖK EB elnökének lemondásával a futó EHÖK EB-s ügyek a bizottsági tagokra
maradtak. Így a jövő hét folyamán össze kell hívnunk egy ülést, melyen egy fontos ügyet kell
megtárgyalnunk, ugyanis az ELTE BDPK választásait az alapszabályuk szerint az EHÖK EB
elnöke írja ki, ám mivel nincs elnök, a bizottságnak kell eljárnia az ügyben.

EHÖK Elnökségi

Részt vettem a 02.21-i EHÖK Elnökségen ahol bemutatkoztam az ELTE HÖK
Elnökségének, ugyanis indulni szándékozok az ELTE HÖK Ellenőrző Bizottsági Elnöki
tisztségéért. Ezen az ülésen tájékoztattam a kari elnököket az elképzeléseimről és
terveimről a bizottsággal kapcsolatban, melyeket érdeklődve fogadtak. Emellett az elmúlt
héten személyesen konzultáltam a PPK, IK, TÓK, TáTK Ellenőrző Bizottságaival, illetve az
EHÖK Elnökével is az EHÖK EB jövőbeli sorsáról illetve elképzeléseimről, illetve a többi
karral is egyeztetés alatt vannak további konzultációk.

Zárás

Köszönöm hogy elolvastad beszámolómat, kérdés esetén keress bizalommal!

2024.02.23 Budapest
Hegedűs Dávid

Az Ellenőrző Bizottság elnöke
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ELTE TTK HÖK 

Ellenőrző bizottsági tag 

Küldöttgyűlési beszámoló 

Időszak: 2024.01.16.-2024.02.23. 

 

Időrendi bontás:  

• 2024.01.16. – Küldöttgyűlés 

• 2024.02.02. – Informális EB ülés 

• 2024.02.15. – Választmány 

• 2024.02.23. – Egyeztetés Kása-Götz Kata Hanga elnökhelyettessel 

• 2024.02.23. – EB fotózás 

• A fentieken kívül folyamatosan egyeztetek Tokai Tamás Ellenőrző 

bizottsági taggal és Hegedűs Dávid Ellenőrző bizottság elnökével 

 

Részletes beszámoló: 

Az elmúlt időszakban tartott Küldöttgyűlésen és a Választmányon az Ellenőrző 

Bizottsághoz tartozó feladatokat elláttam. (A Választási bizottság ülésén 

tanulmányi okokból nem tudtam részt venni) 

Az előző Küldöttgyűlésen megválasztották Tokai Tamást az EB tagjának, innen 

is gratulálok neki, nagyon jól beilleszkedett és rendkívül megbízhatóan végzi el a 

rá szabott feladatokat. 

A februári informális EB ülés alkalmával átbeszéltük az éppen zajló a 

Bizottságunkhoz tartozó folyamatban lévő feladatokat és átbeszéltük az előttünk 

álló munkákat. 

Fogadóóráimat a tavaszi félévben keddenként 11:30-13:00 között tartom az északi 

HALI-ban, ahol állok a hallgatók rendelkezésére. 

Kovács Andrea segítségével elvégeztük a képviselők jogviszonyának 

adatlekérését, így nem fordulhat elő a Bizottság részéről olyan tévedés és 

hiányosság, amely az őszi félévben bekövetkezett. 
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Az előbbiekben említett eseményeken túl folyamatosan nyomon követem az 

Ellenőrző Bizottság levelező listáját és frissítem a digitális és nyomtatott 

dokumentumokat egyaránt, továbbá az Elnök Úr által rám bízott feladatokat 

elláttam.  

Tisztelt Képviselők, Tisztségviselők és Hallgatók! Tisztségviselői pályám lassan 

a végéhez közeleg és a ciklus végén elbúcsúzom az Ellenőrző bizottsági 

tagságomtól. Megkérem a hallgatókat, akik affinitást éreznek magukban és 

kedvük lenne aktívabban részt venni az Önkormányzat működésében, esetlegesen 

érdeklődnek az EB munkája iránt kérem minél előbb keressenek meg. 

Köszönöm, hogy elolvastad a beszámolómat. Ha bármi kérdésed van keress 

bizalommal. 

Budapest, 2024.02.23. 

Kóczán Gergely 

Ellenőrző bizottsági tag 

eb@ttkhok.elte.hu 
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Beszámoló 

Ellenőrző bizottsági tag 

Az ELTE TTK HÖK Rendes küldöttgyűlésére 

2024.01.16-02.27 

 

 Határozattár 

Megkezdtem a pályázatomban is kiemelt, úgynevezett határozattár szerkesztését. Ez a 

dokumentumtár az Önkormányzat számára fontos vagy példaértékű küldöttgyűlési, 

választmányi vagy ellenőrző bizottsági határozatokat, állásfoglalásokat fogja tartalmazni, 

ezáltal hosszú távon remélhetőleg könnyebbséget fog okozni a különböző ülések munkája 

során. 

A határozattár szerkesztése közben a különböző iktatott iratok kapcsán többször egyeztettem 

Magassy Ádám titkárral, akinek segítségével az EB hozzáférést kapott az ELTE hivatalos iktató 

felületéhez a Poszeidonhoz is, valamint megtörtént a bizottsági elnök számára a Neptun kliens 

igénylése is, ami szintén hasznos lesz a jövőbeni munka során. 

 

 EB dokumentumok 

Folyamatosan naprakészen tartjuk a digitális és papír alapú dokumentumainkat. Átnéztük az 

általunk kezelt nyomtatott dokumentumokat és azokat rendszereztük. Különválogattuk azokat 

a dokumentumokat, melyek túllépték az 5 éves iratmegtartási kötelezettséget. Ezekből a 

dokumentumokból, amelyeket hasznosnak találtam beszkenneltem és online tárunkban 

rendszereztem. 

Egyebek 

Az elmúlt időszakban volt egy választmányi és egy választási bizottsági ülés, melyen 

tanulmányi okokból sajnos nem tudtam részt venni, de az Ellenőrző Bizottság ezeken való 

feladatait eltudta látni. 

Míg András elnök kérésére Sárvári Ferenc informatikussal átnéztük és frissítettük a HÖK 

oldalának hivatkozásait és dokumentumait, hogy azok megfeleljenek a hatályos szabályoknak.  



Ezen kívül 2024.02.23-án az Ellenőrző Bizottság egyeztetett Kása-Götz Kata Hanga 

elnökhelyettessel a bizottság jelenlegi munkájának állásáról. 

 Zárszó 

Fogadóóráim a 2023/24/2-es félévben keddenként 10:00-11:30-ig az Északi Hallgatói Irodában 

lesznek, ahol szívesen állok bárki rendelkezésére. A hozzánk beérkező emailekre és kérdésekre 

legjobb tudásom szerint válaszoltam. 

Köszönöm, hogy elolvastad a beszámolómat, ha kérdésed van, keress bizalommal! 

 

Kelt: Albertirsa, 2024.02.24. 

Tokai Tamás 

Ellenőrző bizottsági tag 

eb@ttkhok.elte.hu 

+36307366280 

mailto:eb@ttkhok.elte.hu


 
 
Sárvári Ferenc 
ELTE TTK HÖK Informatikus 2024.02.24. 

Küldöttgyűlés 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Beszámoló - Informatikus 

 

ELTE TTK HÖK 

 

Rendes Küldöttgyűlésére 

 

2023.01.16. – 2024.02.27.  



 
 
Sárvári Ferenc 
ELTE TTK HÖK Informatikus 2024.02.24. 

Küldöttgyűlés  
Időrendi Bontás: 
 

• 2024.01.16. Rendes Küldöttgyűlés 

• 2024.01.19. NEPTUN Natív kliens igénylés 

• 2024.02.03. FöldesFelező 2024 

• 2023.02.13. ttkhok.elte.hu frissítése 

• 2023.01.18. Mentorjelentkezés 2024 lezárása 

• 2024.02.15. Választmányi szavazás 

• 2024.02.21. Canvas felület igénylése 

 

*A ferdével írt címek a megfelelő Űrlapot jelölik a ttkhok.elte.hu oldalon 

 
 

 
Szöveges beszámoló:  

➢
 Küldöttgyűlés:

 

 
A 01.16-ai Rendes Küldöttgyűlésen lebonyolítottam a Személyi kérdések napirendi pontoknál a titkos 
szavazást a szavazas.elte.hu felületen keresztül.  
 

 

➢
 ttkhok.elte.hu

 

 
A Földrajz-, és Földtudományi Szakterületi Koordinátor kérésére elkészítettem a FöldesFelező idei 
jelentkezési felületét. Az Ellenőrző Bizottság jelezte felém a honlap egyes részeinél szükséges 
változtatásokat, melyek legtöbb részét már elvégeztem, a több időt igénylőkbe, pedig belekezdtem. 
Mentorkoordinátor Úrral folyamatos kapcsolattartás során lezártam a 2024/25-ös Mentorrendszer 
jelentkezésének felületét, amely alapján leadta  Canvas kurzus létrehozásához szükséges adatokat  A 
honlapon frissítettem a PÁLYÁZZ! blokkot, a Kémia- és Matematika Szakterületi Koordinátor 
tisztséggel. 
 

 Választmány 
A 02.15-ei Választmányra online szavazást készítettem. 
 
 

 


 IIG

 

 
Az Informatikai Igazgatósággal folyamatosan tartom a kapcsolatot továbbítom a felém beérkező 
kéréseket és kérdéseket, amelyekben ők tudnak segíteni, illetve nekem nincs jogosultságom. A 
mentorrendszer CANVAS kurzusa létre lett hozva, már csak a publikálás előtti utolsó simítások 
vannak hátra. 
 

 



 
 
Sárvári Ferenc 
ELTE TTK HÖK Informatikus 2024.02.24. 

Küldöttgyűlés 
Az e-maileket elolvastam és a felmerülő kérdéseket megválaszoltam. Fogadóóráimat 
megtartottam. Köszönöm, hogy elolvastad beszámolómat, ha bármi kérdésed van keress 
bizalommal! 
 
 
 
 

 

Budapest, 2024.02.24. 
 
Sárvári Ferenc 
 
informatikus@ttkhok.elte.hu 



Beszámoló
ELTE TTK Hallgatói Alapítvány

2024. 01. 15. - 2024. 02. 27.



Időbeli bontás
• 2024. 02. 9-11. ICE

ICE

Sikeresen megtartottuk február 9-11. között az ICE-ot immár hagyományosan Királyréten.
Az esemény jól sikerült, 60 résztvevővel, alapvetően pozitív visszajelzéseket kaptunk.

Budapest, 2024. február 24.

Jeges Viktor Péter Hambuch Mátyás
kuratóriumi elnök kuratóriumi titkár

70/866-6928 20/289-9738
elnok@alapitvany.elte.hu titkar@alapitvany.elte.hu



  

PÁLYÁZAT KÉMIA 
SZAKTERÜLETI 
KOORDINÁTORI 

TISZTSÉGRE 
      

Herczeg Flóra 
2024. 02. 11. 
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Bemutatkozás 
 
Herczeg Flóra vagyok, másodéves kémia alapszakos hallgató. Középiskolai tanulmányaimat a Kispesti 
Károlyi Mihály Magyar-Spanyol Tannyelvű Gimnáziumban végeztem. 2022 májusában érettségiztem, 
ami után 2022 szeptemberében el is kezdtem az egyetemi képzést. A 2022/23-as tanévben a szakterület 
egyik mentoraként tevékenykedtem. 
 
A kémia mellett mindig is szerettem volna gyerekek fejlesztésével foglalkozni, ezért többször 
önkénteskedtem óvodákban, illetve ennek apropójából 2023 nyarán segédkeztem egy, az Egyboglya 
Alapítvány jóvoltából megrendezett nyári táborban, ahol kisiskolás korú gyerekeknek tartottunk 
kémiával kapcsolatos délutáni foglalkozásokat.  
 
Motiváció 
 
A 2022-es Tétékás GT alatt már gólyaként megfogalmazódott bennem, hogy én is aktív tagja szeretnék 
lenni az egyetemi közösségnek. Mentoraimnak hála, hamar beintegrálódtam a szakterületi életbe és 
ennek minden percét élveztem. Ebből kifolyólag, több egyetemi rendezvényen is részt vettem 
segítőként, ahol éreztem, még többet szeretnék tenni a szakterületért, ezért a későbbiekben jelentkeztem 
a 2022/23-as mentorrendszerbe. Mentorságom alatt, látva, hogy a Kémia Szakterület egy összetartó, 
aktív,  befogadó és sokszínű közösség, megfogalmazódott bennem, mennyire hálás vagyok, hogy ennek 
a tagja lehetek, éppen ezért a tőlem telhető legtöbbet szeretném visszaadni a szakterületemnek. Úgy 
érzem, ezért szakterületi koordinátorként tehetek a legtöbbet. 
 
A szakterületi koordinátor tisztség betöltése rengeteg felelősséggel és kihívással jár, de a megfelelő 
felkészítéssel amit Deák Tamástól, illetve Kása-Götz Kata Hangától kaptam, valamint a kitartásommal, 
jó kommunikációs és problémamegoldó készségeimmel ezek az akadályok áthidalhatóak. Ezt 
alátámasztja, hogy mentorságom alatt is mindig naprakész voltam, illetve bármilyen nehézség adódott, 
azt megfelelően sikerült megoldanom.  
 
Tervek 
 

1. Szakterületi Csoport és egyéb programok: 
 

Szerencsésnek mondhatom magam abból a szempontból, hogy a jelenlegi Kémia Szakterület, egy aktív 
és igen együttműködő közösség. A Szakterületi Csoport rendszeresen összehívott gyűléseit szeretném 
mindenképpen megtartani, amit minél több hallgató számára népszerűsítenék az évfolyamcsoportokban, 
illetve a mentorok segítségével. A már hagyománnyá vált Kémiás Társasestekre továbbra is hangsúlyt 
fektetnék, ezzel is kialakítva egy családias, befogadó légkört. Ezek az alkalmak segítenek a hallgatók 
számára, hogy az évfolyamukon kívüli szaktársaikkal is képesek legyenek kapcsolatokat kiépíteni és 
megismerni őket.  
 
A Kémiás Nyári Egyetem újbóli megrendezését is szorgalmazni fogom. Ez a rendezvény egy remek 
lehetőséget kínál a frissen felvett hallgatók számára. Lényege, hogy még a szorgalmi időszak kezdete 
előtt megismertethetjük velük az egyetemi tudományos légkört. Jelenlegi oktatói és hallgatói 
visszajelzések alapján, erre mindkét oldalról lenne igény. Ez egy kiváló közös cél, ami a felsőbb éves 
hallgatók és oktatók közös munkájának a gyümölcse.  
 
Többszöri sikert aratva, a Tanár-Diák Kirándulás, illetve futballmérkőzés, népszerűsítését is 
szívügyemnek érzem. Fontos kiemelni, hogy ezek az alkalmak kiválóak arra, hogy oktatóinkkal az 
intézmény falain kívül, egy kötetlenebb, de akár szakmai beszélgetést tudunk kialakítani, legyen szó a 
TDK-ról, vagy a kedvenc focicsapatunkról.  
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Támogatom és fontosnak tartom a több szakterületen átívelő, közös programok megszervezését, hiszen 
így, nem csak a saját közösségünk hallgatóit ismerhetjük meg, hanem a többi szakterületét is. Ezeknek 
a szervezése során örömmel dolgoznék együtt bármely másik szakterületi koordinátorral. A tavalyi 
félévben a biokörnytan-kémia állomásostúra volt az egyik ilyen program, illetve ebben a félévben a lila 
tanáris-kémiás közös program, aminek megszervezésében, mint mentor még részt vettem. 
 
Úgy érzem, a mesterszakos, illetve a külföldi hallgatók számára szélesebb körű programlehetőségeket 
kellene biztosítanunk. Ezt azzal szeretném elérni, hogy a mesterszakos hallgatóknak a kötött órarendjük 
és kötelezettségeik mellett, egy számukra megfelelő időpontban akár egy külön társasestet vagy akár 
más szakterület mesterszakosaival egy állomásostúra jellegű rendezvényt lehetne tartani. Ezeket persze 
igény szerint szervezném, akár más szakterületi koordinátorokkal. Az őszi félév megkezdése előtt egy 
mesterszakos „gólya” találkozót is szeretnék számukra szervezni, hogyha valaki nem ELTE-s berkekből 
érkezne, ne érezze úgy, hogy nem a közösség tagja. Ezen felül a külföldi hallgatók számára a MIS 
(Mentoring for International Students) népszerűsítését is fontos feladatomnak érzem, hogy ők is 
könnyebben beilleszkedhessenek, valamit könnyebb legyen számukra a magyarországi tartózkodásuk.  
 

2. Rekrutáció, közösségi média platformok 
 
Sajnos többször találkoztam azzal a problémával, hogy a természettudományos tárgyakra negatívan 
gondolnak a diákok. Éppen ezért fontosnak tartom, hogy nem csak a szakunkon tanuló hallgatók 
számára lényeges a közösség népszerűsítése, hanem a jelenleg pályaválasztás előtt álló 
középiskolásoknak is. Ennek megvalósítása Deák Tamásnak hála már elkezdődött. Jelenleg egy 
elkészült egységes prezentáció segítségével, önkéntesen jelentkező hallgatókkal együttműködve, 
szeretnék középiskolai rendezvényeken részt venni, ahol a kémia szakot tudnánk népszerűsíteni. Első 
körben volt gimnáziumokban, középiskolákban megrendezett különböző pályaorientációs napok, illetve 
egyéb események keretei között tartanánk ezeket az előadásokat. Az előadás az egységes prezentáción 
kívül, az önkéntes hallgató személyes élményeire, illetve tapasztalataira épülne. Az erre vállalkozók 
számára, az események előtt tartanék egy eligazítást, ahol tisztázzuk, pontosan hogyan is nézne ki egy 
ideális előadás. Ezt a kezdeményezést szívügyemnek érzem, amit az Intézet vezetése is támogat, ugyanis 
így remélhetőleg minél több felmenő generációs fiatal számára ismertté tehetnénk szakunkat.  
 
Véleményem szerint, a közösségi platformjaink aktivitási tendenciája is fejlődhetne. Napjainkban a 
legtöbb fiatal a közösségi média által jut információhoz, ezért fontosnak érzem, hogy a Facebook-on 
kívül, a többi platformot is felpezsdítsük. Első körben az Instagram, illetve TikTok oldalunkat szeretném 
aktívabbá tenni, ezzel is nagyobb célközönséget elérve. Ezt informatív jellegű posztok megírásával, 
valamit tematikus videókkal népszerűsíteném. Ennek véghezvitelét először egyedül tenném, hogy a 
későbbiekben önkéntesen jelentkező hallgatótársaimnak iránymutatást adhassak.  
 

3. Tudományos és tanulmányi ügyek, KéKó: 
 
Lényegesnek tartom, hogy az Erasmus+ lehetőségeket népszerűsítsem hallgató társaim számára, 
ugyanis ez egy életre szóló élmény. A nyári szakmai gyakorlat elvégzése külföldön egy hatalmas 
lehetőség, amivel szeretném, hogy minél többen éljenek. Ezen felül, különböző ELTE-s és HUNREN-
es kutatócsoportokon belül végzett kutatást akár el lehet fogadtatni szakmai gyakorlat gyanánt, ami egy 
kedvező alkalom arra, hogy ne csak a kötelezettségeinknek tegyünk eleget, de akár belelássunk a kutatás 
szépségeibe. Illetve ez egy kiváló lehetőség TDK munka vagy esetleg szakdolgozat előkészítésére.  
 
Azok számára, akik szeretnék felfrissíteni tudásukat valamilyen tárgyból, vagy esetleges lemaradásuk 
van valamiből a KéKó egy remek megoldás. Ez nem csak egy kiváló korrepetáló szervezet, de még 
ingyenes is a hallgatók számára. A szervezet munkáját a különböző közösségi felületeken történő 
megjelenítéssel népszerűsíteném, illetve a mindenkori KéKó koordinátor, jelenleg Hideg Ádám, 
segítségével a magukban biztos, tanítani vágyó felsőbb évesek korrepetitornak való jelentkezését 
szorgalmaznám. Fontosnak tartom majd kihangsúlyozni, hogy a KéKó nem csak gólyák, de 
felsőbbévesek számára is mindig egy elérhető lehetőség.  
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4. Érdekképviselet 
 
A Kémia Szakterület képviseletének koordinálása a Küldöttgyűlésen egy jó szakterületi koordinátor 
egyik alapvető feladata. Éppen ezért, hogy a képviselők mindig naprakészek legyenek, a következő félév 
Küldöttgyűlései előtt, a megszokott módon, egy megbeszélést tartanék velük az aktuális ügyekről. 
Emellett, ösztönözném a mandátummal nem rendelkező hallgatókat, hogy ők is csatlakozzanak 
rendszeresen a Küldöttgyűlésekre, hiszen mindenki véleménye számít.  
 
A Kémia Intézeti Tanács jelenlegi delegáltjaival, illetve az intézetvezetéssel együttműködve, 
hallgatótársaim érdekeit szeretném képviselni, illetve az ott születő, őket érintő döntésekről alaposan 
tájékoztatni a hallgatóságot. A jelenlegi szakterületi koordinátor és a delegáltak beszámolói alapján, a 
Kémia Intézeti Tanács próbál diákközpontú döntésekre jutni, ezeket továbbra is szorgalmazni fogom.  
 

5. Mentorrendszer 
 
Szerencsére volt közvetlen belelátásom a tavalyi, illetve a jelenleg szervezés alatt álló mentorrendszerbe. 
A tavalyi mentorrendszer gördülékeny működése köszönhető volt a mentorfelelősök és a mentorok 
elhivatottságának. Ezért fontosnak tartom, hogy az idei rendszerben is tőlem telhetően, a 
leghatékonyabban és legmegfelelőbben segítsem a jelenlegi mentorfelelős és mentorok munkáját.  
 
Összegzés 
 
Szeretném megköszönni mindazoknak, akik az eddigi egyetemi tanulmányaim alatt segítettek abban, 
hogy a közösség szerves részévé váljak és megtaláljam a helyem az egyetemen. Fő célom, hogy minden 
hallgatótársam hasonlóan érezze magát a Kémia Szakterületen. Külön köszönöm volt mentoraimnak, 
hogy elindították bennem ezt a folyamatot, illetve Deák Tamásnak és Kása-Götz Kata Hangának a 
felkészítést és a biztatást. Továbbá hálával tartozom Horváth Hanna Zsófia jelenlegi mentorfelelősnek 
és mindenkinek aki elolvasta a pályázatomat és segített annak tökéletesítésében.  
 
Köszönöm Neked is, hogy elolvastad! Bármilyen felmerülő kérdés vagy kérés esetén keress bátran! 
 
Herczeg Flóra 
herczegflo@student.elte.hu 
+36 30 556 1060 
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BESZÁMOLÓ AZ ELTE TTK HÖK 

2023. évi költségvetéséről 

   

 

Költségvetés rövid ismertetése 

 

Az ELTE HÖK Forrásallokációs modellje alapján 3 627 372 Ft működési keret állt 

rendelkezésre. Emellett a 2022. évi maradvány 4 887 137 Ft-tal járult hozzá a rendelkezésre 

álló forrásokhoz. Az Önkormányzat összességében 8 514 509 Ft-tal gazdálkodott a 2023.évben. 

 

Költségtípusok szerinti bontás évre: 

Költségtípus Tervezett Költött 

1.      Iskolaszövetkezet  1 500 000 Ft  105 236 Ft  

2.      Irodaszer 600 000 Ft - 

3.      Infrastrukturális fejlesztés 800 000 Ft - 

4.      Rendezvények 900 000 Ft - 

5.      Eszközvásárlás                                100 000 Ft - 

6.      TéTéKásNyúz 600 000 Ft  119 571 Ft  

7.      HÖOK költségek 1 200 000 Ft  259 824 Ft  

8.      Gólyabál 1 863 131 Ft  1 863 131 Ft  

9.    Vésztartalék/Maradvány 951 378 Ft - 

Összesen: 8 514 509 Ft 2 347 762 Ft 

 

Negyedévek  és típusok szerinti bontásban: 

Költségtípus I. Negyedév II. Negyedév III. Negyedév IV. Negyedév 

1.    IskSZ - - 105 236 Ft  -  

2.    IrodSZ - - - - 

3.    IF - - - - 

4.    Rend - - - - 

5.    Eszk - - - - 

6.    Nyúz - 119 571 Ft - - 

7.    HÖOK - 259 824 Ft -  -  

8.    GB - 1 863 131 Ft -  -  

9.    Marad - - - - 

Összesen: 0 Ft 2 242 526 Ft 105 236 Ft 0 Ft 

Az összköltésen felül fennmaradó összeg, a teljes év végi maradvány: 6 166 747 Ft  
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Költségtípusok részletes kifejtése: 

 

1. Iskolaszövetkezet 

A táblázatban egyetlen, a kémiás filmforgatás egyetlen külsős színészének a juttatása 

látható, mivel az ő tevékenységét nem lehetett ösztöndíjakból finanszírozni. 

2. Irodaszer 

A 2023-as év során nem szereztünk be irodaszert. A rendelés ideje alatt nem volt 

gazdasági referensünk. 

3. Infrastrukturális fejlesztés 

Idén nem sérült meg semmilyen eszközünk, illetve nem fejlesztettük irodáink. Ebből 

kifolyólag nem volt költségünk az év során. 

4. Rendezvények 

Két rendezvény (Matekos Teadélután, Közélet Kostoló) került megszervezésre 

önkormányzati költségvetésből, ezek hivatali átfutási idejük miatt még nem szerepelnek 

a költségek között. 

5. Eszközbeszerzés 

Az akadálymentesített játékok beszerzése sajnos idén nem valósult meg, a beszerzésük 

várhatóan a következő évben fog megtörténni. 

6. TéTéKásNyúz 

A nyúzhoz levonásra a csak annak őszi nyomása került, a gólya nyúz költsége még nem 

terheli a működési keretünket, majd a következő évben kerül elszámolásra. 

7. HÖOK Rendezvények 

A TTK HÖK több HÖOK által és kapcsán szervezett program megszervezését, illetve 

az önkormányzat tisztségviselőinek részvételének költségeit támogatta, ezzel 

hozzájárulva a tisztségviselők továbbképzéséhez. Az évben támogatott események 

tételesen megnevezve a Tavaszi vezetőképző, illetve a Debreceni KGY. 

8. Gólyabál 

A tárgyi évben a gólyabált a TTK HÖK a saját működési keretből áprilisban rendezte 

meg. A táblázat megfelelő sora ennek a költségét tartalmazza. Ebbe többek között 

beletartozik a jegyértékesítés, a DJ, és a hajóbérlés. 
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Diagram a tervezett költségekről 
 

 

Diagramm a TTK HÖK költségeinek tényleges éves eloszlásáról 
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